
aby chronologicky provŊŚil ļasovou osu cel® situace od 

povŊŚen² starosty prov®st tuto transakci aģ do dne 27. 1. 

2016. 

     Finanļn² vĨbor bez jakĨchkoliv pochyb zjistil 

jednoznaļn® zavinŊn² starosty obce. RovnŊģ, mimo 

jakoukoliv pochybnost vylouļil moģnost, ģe by se 

pochyben² dotĨkalo pracovn²ch povinnost² ¼ļetn² obce 

Miroslavy Kotrlov®. Naopak, ¼ļetn² obce, jak potvrdilo 

ġetŚen², jeġtŊ starostu dotazovala, zda je vġe uhrazeno, 

pŚestoģe tato platba neġla pŚes ¼ļetn² obce. 

     Zastupitel® obce na pracovn² schŢzce pŚed 19. 

zased§n²m zastupitelstva navrhli starostovi, aby vzhledem 

k situaci zv§ģil sv® odstoupen² z funkce. Starosta se 

rozhodl neodstoupit a ve funkci setrvat. Na n§sleduj²c² 

pracovn² schŢzce zastupitelŢ se znovu projedn§vala 

aktu§ln² situace a vŊtġina zastupitelŢ sepsala, podepsala a 

dne 23. 2. 2016 podala n§vrh na svol§n² mimoŚ§dn®ho 

zastupitelstva s jedinĨm bodem jedn§n² Ăodvol§n² starosty 

obce z funkceñ. 

     Zastupitel® vyzĨvaj² obļany, aby se z¼ļastŔovali 

jedn§n² zastupitelstev, kter§ jsou vģdy veŚejn§ a 

pŚedch§zeli tak vznikŢm nepodloģenĨch a zmateļnĨch 

informac², ale aby tak® mohli sledovat a kontrolovat 

pr§ci tŊch, kterĨm dali ve volb§ch svŢj hlas. 

     Prohl§ġen² tŊchto zastupitelŢ obce (origin§l 

s podpisy je k nahl®dnut² na obecn²m ¼Śadu): Dalibor 

Bart²k, TaŠ§na Hradov§, Jan Machalec, Richard 

Machalec, Aleġ Olġ§k, Bronislav Soukup 

 

ZPRĆVA FINANĻNĉHO VħBORU 

K PROBLEMATICE FINANCOVĆNĉ 

PROJEKTU ĂREVITALIZACE ĐZEMĉ 

V OBCI JANOVĆñ 
Na z§kladŊ povŊŚen² zastupitelstva obce Janov§ ze dne 27. 

1. 2016 zaļal finanļn² vĨbor (d§le jen FV) pracovat na 

zjiġtŊn² skuteļnost² kolem jmenovan®ho projektu a 

pŚ²padnĨch pochyben² starosty obce Karla Eli§ġe dne 29. 

1. 2016 ve sloģen²: TaŠ§na Hradov§, Jana Halaġov§, 

Jaroslav Tomanec, Karla VaġŠ§kov§ a Duġan Bazalka. 

 
 

PROHLĆĠENĉ ZASTUPITELSTVA 

OBCE K OBĻANšM JANOV£ 
Zastupitel® obce povaģuj² za svoji povinnost informovat 

obļany obce Janov§, od kterĨch maj² povŊŚen² 

k zastupov§n², o z§vaģnĨch skuteļnostech posledn²ch dvou 

mŊs²cŢ. 

     V mŊs²ci prosinci bylo zastupitelstvo na sv®m 17. 

zased§n² ze dne 9. 12. 2015 informov§no starostou obce 

Karlem Eli§ġem, ģe obec mus² zaplatit cca 500.000 Kļ 

z vlastn²ch prostŚedkŢ, protoģe pouģila finance z dotaļn²ho 

titulu revitalizace 

 na poloģen² asfaltov®ho povrchu v ļ§sti cyklotrasy 

smŊrem na K¼ta. Tato cyklotrasa je jeġtŊ st§le v reģimu 

pŊtilet® udrģitelnosti, kdy na tuto stavbu nesm² bĨt pouģit 

dalġ² dotaļn² titul. 

Starosta na zased§n² zastupitelstva veŚejnŊ pŚiznal, ģe se 

jedn§ o jeho osobn² pochyben². 

     Na 17. zased§n² zastupitelstva byl starosta obce Karel 

Eli§ġ zastupiteli povŊŚen, aby s Ļeskou spoŚitelnou uzavŚel 

a realizoval smlouvu o kr§tkodob®m ¼vŊru na ļ§stku cca 

6.200.000 Kļ na ¼hradu prac² pŚi revitalizaci obce, tj. 

vyasfaltov§n² stŚedu obce vļetnŊ dalġ²ch prac². Tento ¼vŊr 

vļetnŊ platby, dle pozdŊjġ²ch zjiġtŊn² finanļn²ho a 

kontroln²ho vĨboru obce, mŊl starosta realizovat podle 

podm²nek dotaļn² smlouvy do konce roku 2015, ale 

z nezn§mĨch dŢvodŢ tak neuļinil. 

     Proto odpovŊdn® org§ny ROP hned na poļ§tku roku 

2016 upozornily starostu obce, ģe z dŢvodu nedodrģen² 

podm²nek dotaļn²ho titulu nebude moci obec Janov§ ģ§dat 

o z²sk§n² finanļn² ļ§stky z dotaļn²ho titulu. 

     Starosta obce n§slednŊ Śeġil tuto problematiku 

s pŚ²sluġnĨmi org§ny telefonicky, posl®ze p²semnŊ, ale po 

celou dobu neinformoval o situaci, jej²ģ pŚ²padn® n§sledky 

mu byly zn§my jiģ pŚed koncem roku 2015, zastupitele 

obce. Teprve na 18. zased§n² zastupitelstva obce dne 27. 1. 

2016 na pŚ²mĨ dotaz ļlena kontroln²ho vĨboru Josefa 

Ponļ²ka pŚiznal, ģe Janov§ pŚijde o moģnost ļerp§n² 

dotace. PonŊvadģ starosta nereagoval na n§sledn® dotazy 

zastupitelŢ a ļlenŢ finanļn²ho a kontroln²ho vĨboru 

dostateļnŊ otevŚenŊ, zastupitelstvo povŊŚilo finanļn² vĨbor 
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JANOVĆ ODVOLALA A ZVOLILA STAROSTU 
V posledn²ch mŊs²c²ch se stala obec Janov§ zn§mou naprosto odliġnĨmi zpr§vami, neģ na kter® byla doposud zvykl§. 

Jednou z takzvanĨch jobovek bylo dvoj², po sobŊ n§sleduj²c², pochyben², dnes jiģ exstarosty Karla Eli§ġe.  

     Na 17. zased§n² zastupitelstva obce tehdejġ² starosta ozn§mil zastupitelŢm, ģe jeho vlastn²m zanedb§n²m obec Janov§ 

pŚiġla cca o 500.000 Kļ, ponŊvadģ pouģila dotaci urļenou pro revitalizaci na dotaļn² projekt cyklostezka, kterĨ byl v t® 

dobŊ jeġtŊ v pŊtilet® udrģitelnosti. 

     I kdyģ neofici§ln² zvŊsti se ġ²Śily obc² mnohem dŚ²ve, ofici§lnŊ ozn§mil starosta Karel Eli§ġ na 18. zased§n² 

zastupitelstva dne 27. 1. 2016, ģe obci Janov§ hroz² ztr§ta 6.120.000 korun za nedodrģen² podm²nek dotaļn²ho titulu na 

revitalizaci obce.  

     S histori² vĨġe uveden® problematiky, jak® kroky podnikli do t®to chv²le zastupitel®, se obļan® mŢģou sezn§mit 

v prohl§ġen² zastupitelŢ pro obļany obce a zpr§v§ch finanļn²ho a kontroln²ho vĨboru. 

              redakce 
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Pro zjiġtŊn² skuteļnost² a vytvoŚen² ļasov®ho sledu 

finanļn² vĨbor komunikoval a zajiġŠoval dokumentaci 

s osobami, firmami, institucemi, kter® jsou zainteresovan® 

ve jmenovan®mu projektu: BM asistent, Ļesk§ spoŚitelna, 

a. s., starosta obce Janov§ (Karel Eli§ġ, pozn. red.), 

m²stostarosta obce Janov§ (Jan Machalec, pozn. red.), 

¼ļetn² obce Janov§ Miroslava Kotrlov§. 

     D§le bylo nutn® prostudovat smlouvy s BM asistent, 

Ļesk§ spoŚitelna, a. s., poskytovatele dotace, zajistit 

poġtovn² dokumentaci a elektronickou komunikaci. 

Rekapitulace: 

- 24. 4. 2015 ï podepsan§ PŚ²kazn² smlouva 

s administr§torem BM asistent  

- Prvn² pokus o z²sk§n² dotace nevyġel 

- 24. 8. 2015 ï potvrzen² dotace pro obec Janov§ 

- 29. 9. 2015 - schv§len² zastupitelstva obce (d§le 

jen ZO) ï VnitŚn² organizaļn² smŊrnice pro 

¼ļtov§n² n§kladŢ a vĨdajŢ spojenĨch s akc² Ă 

Revitalizace ééñ 

- 09/2015 vysoutŊģen² zhotovitele  

- 10 -11/2015 proveden² prac² zhotovitelem 

- 11/2015 - oprava ģ§dosti o dotace z dŢvodu ġpatnŊ 

podanĨch informac²  

ze strany investora a pŚekryt² dvou dotaļn²ch titulŢ 

na stejn® pr§ce 

- 23. 11. 2015 ï doporuļenĨ dopis administr§tora na 

starostu obce ï pokyny  

ģ§dosti o platbu k 58. vĨzvŊ ROP- ( v dopise ģlutŊ 

vyznaļen® zejm®na upozornŊn², ģe faktury maj² 

bĨt uhrazeny do 31. 12. 2015) 

- 12/2015 ï podepsan§ smlouva s poskytovatelem 

dotac² 

(ļl. 8 odst. 1 ï faktury mus² bĨt proplaceny do 31. 

12. 2015) 

- pŚes datovou schr§nku zŚejmŊ pŚiġlo rovnŊģ stejn® 

upozornŊn² 

(FV nebylo poskytnuto) 

- 9. 12. 2015 ï ZO schvaluje pouģit² pŚeklenovac²ho 

¼vŊru od ĻS, a. s., ve vĨġi 

6.120.000 Kļ (schv§len² ZO bylo jednou z mnoha 

podm²nek ĻS, a.s, dosud nen² z§pis z jedn§n² ZO 

zveŚejnŊn ï myġleno dne 3. 2. 2016 pozn. red.) 

- formou elektronick® poġty bylo starostou Karlem 
Eli§ġem 8. 12. 2015 z§stupci ĻS,  

a. s. sdŊleno, ģe obec Janov§ bude ¼vŊr ļerpat aģ 

v 1. polovinŊ 01/2016) 

- v obdob² 18. - 22. 2015 byly provedeny ¼hrady 

faktur tzv. sluģeb tĨkaj²c²ch se  

projektu z vlastn²ch zdrojŢ obce na pŚ²kaz Karla 

Eli§ġe (byl upozornŊn ¼ļetn² obce, ģe maj² bĨt 

proplaceny i firmy zhotovitele ve vĨġi 6.963.545 

Kļ. OdpovŊŅ starosty ï budeme platit v lednu, 

nem§me ¼vŊr) 

Pozn.: faktury za sluģby nemohou bĨt zpŢsobilĨm 

vĨdajem, pokud pŚevyġuj² 5% skuteļnĨch n§kladŢ. 

Protoģe nebyly zahrnuty do ¼hrad faktur 

zhotovitele, nemohou bĨt uplatnŊny) 

- 4. 1. 2015 ï Karel Eli§ġ telefonicky oznamuje 

administr§torovi, ģe obec neprovedla veġker® 

 
 
 

- platby souvisej²c² s projektem 

- BM asistent se snaģ² intervenovat na Region§ln² 

radŊ regionu soudrģnosti StŚedn² Morava 

- 5. 1. 2016 uzavŚen§ a podepsan§ smlouva s ĻS, 

a. s., o pŚeklenovac²m ¼vŊru 

(ve smlouvŊ jsou uvedena a potvrzena 

nepravdiv§ tvrzen², kter® podm²nky k uzavŚen² 

vyģaduj² ve vztahu k Dotac²m) 

- 13. 1. 2016 ï definitivn² p²semn® vyj§dŚen², ģe 

nebyly naplnŊny podm²nky VĨzvy 58. ROP, 

proto nelze uplatnit ģ§dnou ļ§stku 

- od 30. 6. 2016 bude dluģit obec Janov§ ĻS, a. s. 

ļ§stku za pŚeklenovac² ¼vŊr ve vĨġi minim§lnŊ 

6.120.000 Kļ 

Z§vŊr: v²cero pochyben² odpovŊdn® osoby snad uģ neġlo 

ani vymyslet, zvl§ġtŊ s pŚihl®dnut²m ke skuteļnosti, ģe 

byla upozorŔov§na a podrobnŊ seznamov§na 

s potŚebnĨmi ¼kony pro splnŊn² povinnost² a podm²nek 

vyplĨvaj²c² se Smlouvy s ROP 

Vyj§dŚen² BM asistent: mŊli jsme souļasnŊ 16 stejnĨch 

projektŢ, nikdo kromŊ Janov® nepochybil 

Sen§tor Ļunek: m§m 52 obc² v obvodu a takovĨ pŚ²pad 

nezn§m. OsobnŊ jsem vydal pokyny, aby ROP 

upozorŔoval starosty pŚes administr§tory i pŚes datov® 

schr§nky, jak postupovat pŚi ļerp§n² dotac² s dŢrazem na 

profinancov§n² n§kladŢ do 31. 12. 2015 

OdpovŊdn§ osoba, kter§ dostala mand§t od ZO svĨm 

pochyben²m a nedbalost² zpŢsobila obci Janov§ ġkodu 

v Ś§dech nŊkolika mili·nŢ korun, protoģe se nemohlo 

vyuģ²t ļerp§n² dotac², kter® byly pro uvedenĨ projekt 

schv§len®. 

FV mŊl za ¼kol prov®st rekonstrukci a vytvoŚit 

chronologii cel®ho projektu, jako kontrolu nad 

hospodaŚen²m s finanļn²mi prostŚedky obce a 

vytvoŚit t²m podklad pro kontroln² vĨbor a ZO 

FV navrhuje: 

Neģ ZO provede rozhodnut² smŊrem k zodpovŊdn® osobŊ 

a vyd§ veŚejn® prohl§ġen² smŊrem k obļanŢm, mŊlo by 

prov®st na z§kladŊ zjiġtŊnĨch skuteļnost² analĨzu, 

s pŚihl®dnut²m ke skuteļnostem: 

1) povinnost peļovat o ¼ļeln® a hospod§rn® nakl§d§n² 

s majetkem obce ukl§d§ starostovi obce z§kon 

2) poruġen² povinnosti veŚejn®ho ļinitele pŚi spr§vŊ 

ciz²ho majetku Ä221 tr. z. a zda bude potŚeba pŚedat 

pŚ²pad org§nŢm ļinnĨm v trestn²m Ś²zen² 

3) pokud ZO nebude postupovat v souladu se z§konem, 

mŢģe jejich rozhodnut² napadnout kdokoliv, ģe se tak 

mŊlo postupovat 

4) pokud bude ZO rozhodovat v souladu 

s pŚedch§zej²c²mi body, mŢģe jejich rozhodnut² 

napadnout opŊt kdokoliv, ģe tak nemuselo postupovat 

5) vyslechnout si a zv§ģit n§vrh Karla Eli§ġe vzhledem 

ke sv® funkci a mand§tu, eventu§ln² sankci a dalġ² pr§ci v 

ZO 

6) dos§hnout svĨm rozhodnut²m uklidnŊn²m situace 

v obci, kter§ je nejen d²ky t®to skuteļnosti po dlouh® 

dobŊ hodnŊ rozpolcen§ 

7) hledat Śeġen², jak z²skat pro obec prostŚedky, aby 

nebyla dlouhodobŊ zat²ģen§ ¼vŊrem, protoģe ji ļekaj² 

dalġ² investice (oprava stŚechy haly ï nebylo vyuģito 
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garance 60 mŊs²cŢ, 2x sesuvy atd.) 

8) nastavit kontroln² mechanismus a zajistit ļastŊjġ² 

komunikaci mezi uvolnŊnĨmi a neuvolnŊnĨmi zastupiteli 

obce 

9) nutnost zaveden² knihy doġl® a odeslan® poġty, kter§ 

nyn² nen² k dispozici 

Za FV zpracoval Duġan Bazalka V Janov® 3. 2. 2016 

ļlenov®: TaŠ§na Hradov§, Jana Halaġov§, Karla 

VaġŠ§kov§, Jaroslav Tomanec 

 

ZĆPIS Z JEDNĆNĉ KONTROLNĉHO 

VħBORU OBCE JANOVĆ 
Datum a m²sto kon§n²: 7. 2. 2016, s§l kav§rny Janov§ 

1. Zah§jen²: 
PŚedseda kontroln²ho vĨboru (d§le jen KV pozn. 

red.) zah§jil jedn§n² v 19:00 hod. 

2. Zpr§va Finanļn²ho vĨboru obce Janov§ 
Ļlenov® KV byli podrobnŊ sezn§meni se zpr§vou 

Finanļn²ho vĨboru k problematice financov§n² 

projektu ĂRevitalizace ¼zem² v obci Janov§ñ. 

Ļlenov® tuto zpr§vu prodiskutovali.  

Stanovisko KV: 

KV doporuļuje ZO poģ§dat o pr§vn² pomoc 

v souvislosti se zpŢsobenou ġkodou vzhledem k 

jej² vĨġi. 

3. Informovanost zastupitelstva a obļanŢ 
Ļlenov® KV diskutovali nekomunikativn² pŚ²stup 

starosty vŢļi ļlenŢm zastupitelstva obce a 

obļanŢm a kritizovali neinformov§n² o aktu§ln²ch 

a z§sadn²ch z§leģitostech v obci. 

KV doporuļuje ZO co nejdŚ²ve informovat obļany 

o aktu§ln² situaci v obci. 

4. Z§pis ze 17. zased§n² ZO 
Ļlenov® KV projednali nezveŚejnŊn² z§pisu ze 17. 

zased§n² zastupitelstva obce. Dalibor Bart²k uvedl, 

ģe z§pis dosud nebyl pŚedloģen k podpisu 

ovŊŚovatelŢm z§pisu. RovnŊģ projednali ne¼plnost 

n§vrhu z§pisu, kde chyb² zpr§va starosty o kr§cen² 

dotace 500.000 Kļ na akci ĂRevitalizace obce 

Janov§ñ a o dŢvodu kr§cen² t®to dotace.  

KV navrhuje ZO projednat z§pis ze 17. zased§n² 

ZO a doplnit z§pis o chybŊj²c² informaci. 

Podeps§ni ļlenov® kontroln²ho vĨboru: pŚedseda KV 

Dalibor Bart²k, Aleġ Olġ§k, Bronislav Soukup, Josef 

Ponļ²k, Michal řepka 

 

VYJĆDřENĉ KARLA ELIĆĠE 
V loŔsk®m roce byla ¼spŊġnŊ dokonļena Kanalizace obce 

Janov§, nejvŊtġ² investiļn² akce v historii obce, jej²ģ 

celkov® n§klady pŚes§hly 58 mil. Kļ. D§le byly opraveny 

cesty na řeļisk§ch a N§bŚeģn² v r§mci akce Rekonstrukce 

komunikace v obci Janov§, kde pŚi n§kladech 1,9 mil. Kļ 

ļinila dotace Zl²nsk®ho kraje 770 tis. Kļ. Opraveny byly 

tak® cesty v HoŚansku i na řeļisk§ch II.  

     Akce Revitalizace ¼zem² v obci Janov§, v jej²mģ r§mci 

byly opraveny komunikace v centru obce, mŊla bĨt 

pŢvodnŊ realizov§na od ļervna. Ģ§dost Obce Janov§ vġak 

byla v kvŊtnu zam²tnuta. Dalġ² nab²dka na realizaci pŚiġla 

aģ zaļ§tkem z§Ś². Na vyŚ²zen² vġech potŚebnĨch povolen², 

vļetnŊ zmŊny zpŢsobu financov§n² tak zbĨvalo velmi 

 
 

m§lo ļasu. 

CelkovŊ je moģn® konstatovat, ģe kromŊ vybudov§n² 

kanalizace, byly nav²c kompletnŊ opraveny cesty v cel® 

obci. 

     Dalġ² akc² bylo zajiġtŊn² kompost®rŢ pro obļany 

zdarma, kter® bylo podpoŚeno 85% dotac² se SFĢP. 

V prŢbŊhu jara mohou obļan® ģ§dat zdarma o druhĨ 

kompost®r do dom§cnosti.  

D§le obec Janov§ podala 14. 11. 2015 ģ§dost o dotaci na 

sanaci sesuvu na Snozku. Zde kromŊ 85 % dotace ze 

SFĢP, dostane obec Janov§ 500 tis. Kļ ¼ļelovou podporu 

ze Zl²nsk®ho kraje, kterou se mnŊ podaŚilo vyjednat pŚ²mo 

s hejtmanem.  

     Z iniciativy OĐ byla zajiġtŊna ¼prava okol² 

revitalizaļn² n§drģe Janov§, v souļasn® dobŊ c²l mnoha 

proch§zek obļanŢ Janov®. Tak® byla zpŚ²stupnŊna kaple 

(m§rnice) na hŚbitovŊ, kter§ by mŊla proj²t v n§sleduj²c²ch 

letech rekonstrukc². Obecn² kalend§Ś, kterĨ pro letoġn² rok 

dostali obļan® zdarma, se jistŊ stane dobrou tradic². Pro 

obļany ulice Revoluļn² bydl²c² za cestou byl vybudov§n 

chodn²ļek, kterĨ jistŊ pŚispŊl k jejich vŊtġ² bezpeļnosti.  

     Ne vġe se vġak podaŚilo. ObŊ pochyben², kter§ se stala, 

se tĨkala akce Revitalizace ¼zem² v obci Janov§, kter§ 

mŊla bĨt financov§na z posledn² vĨzvy ROP. A za obŊ 

jsem byl jako starosta odpovŊdnĨ.  

     Dne 9. prosince 2015 jsem na dotaz zastupitelŢ 

potvrdil, ģe ļ§st n§kladŢ (cca 500 tis.) na akci Revitalizace 

¼zem² v obci Janov§ bude zahrnuta do neuznatelnĨch 

n§kladŢ a uvedl jsem, ģe jsem za tento stav odpovŊdnĨ. O 

t®to skuteļnosti jsem jiģ dŚ²ve informoval m²stostarostu 

obce. DŢvodem byla kolize s jinĨm projektem dotaļnŊ 

podpoŚenĨm z ROP a to Cyklostezka Beļva v lokalitŊ 

K¼ta. 

     To, ģe se tyto dva projekty tĨkaj² jedn® komunikace, si 

bohuģel nikdo v dobŊ pod§n² ģ§dosti v bŚeznu 2015 

neuvŊdomil. NeuvŊdomil jsem si to j§ jako starosta, pan 

Machalec jako m²stostarosta, kterĨ stavbu cyklostezky 

realizoval a neuvŊdomili si to ani zastupitel®. V t®to 

souvislosti je nutno pŚipomenout, ģe do kolize se dostala 

nejen stavba cyklostezky a revitalizace, ale tak® stavba 

cyklostezky a kanalizace. Je s podivem, ģe nikdo pŚi 

projektov§n² cyklostezky a kanalizace neŚeġil stav, ģe 

stavba kanalizace naruġ² cyklostezku, kter§ byla v reģimu 

udrģitelnosti. Obec tak musela opravit cyklostezku v pln® 

ġ²Śi tak jako tak. Nebylo moģn® nechat opravit jen ġ²Śi 

vĨkopu, s ļ²mģ poļ²tal projekt kanalizace. Bylo nutn® 

uv®st celou cyklostezku do pŢvodn²ho stavu. ZmŊna 

projektu Revitalizace pozdŊji (z§Ś² 2015) jiģ nebyla 

moģn§. Musel se realizovat projekt podanĨ v bŚeznu 2015.   

     Dne 8. 12. 2015 byl zasl§n obci dopis, ve kter®m bylo 

ozn§meno, ģe vĨbor Region§ln² rady schv§lil projekt 

Revitalizace ¼zem² v obci Janov§. Dne 9. 12. 2015 jsem 

pŚedloģil zastupitelŢm nab²dku dvou bankovn²ch ¼stavŢ na 

poskytnut² ¼vŊru. Zastupitel® posoudili nab²dku a jako 

vĨhodnŊjġ² vybrali nab²dku Ļesk® spoŚitelny. Od tohoto 

dne se zaļala vyŚizovat ¼vŊrov§ smlouva. Dne 14. 12. 

2015 byly podeps§ny smlouvy o zŚ²zen² bankovn²ho ¼ļtu a 

poskytnuty dokumenty potŚebn® ke schv§len² ¼vŊrov® 

smlouvy ze strany banky. Jedn²m z nich byla tak® smlouva 

s Region§ln² radou o poskytnut² dotace. Tato smlouva byla 

ze strany RR podeps§na aģ 21. 12. 2015. ĐvŊr se vġak do 
 
 



 

konce roku nepodaŚilo vyŚ²dit. 

     Dne 5. 1. 2016, kdy doġlo k podpisu ¼vŊrov® 

smlouvy, jsem o vznikl® situaci informoval 

m²stostarostu obce Jana Machalce. N§slednŊ jsem 

uvŊdomil Region§ln² radu. Bylo mi doporuļeno podat 

ģ§dost o prodlouģen² term²nu ¼hrady faktur. Dne 6. 1. 

2016 byly zaplaceny faktury a n§slednŊ pod§na ģ§dost 

o prodlouģen² term²nu. V druh®m lednov®m tĨdnu se 

pŚiġli Dalibor Bart²k, Aleġ Olġ§k a Bronislav Soukup 

informovat na situaci ve ġkole a tak® na probl®m 

s dotac² z ROP. Informoval jsem je o situaci. Dne 13. 

1. 2016 byla o probl®mu informov§na tak® TaŠ§na 

Hradov§ (po schŢzce s rodiļi dŊt² ZĠ). Dne 21. 1. 2016 

bylo obci doruļeno rozhodnut² ĐŚadu Region§ln² rady, 

ve kter®m je obci sdŊleno, ģe k prodlouģen² term²nu 

nemŢģe doj²t, neboŠ je stanoven evropskou 

legislativou.  Dne 27. 1. 2016 byl vznesen na zased§n² 

zastupitelstva dotaz na probl®m s ļerp§n²m dotac², kde 

jsem uvedl, ģe dŢvodem bylo nezaplacen² faktur do 31. 

12. 2015. 

     Jiģ 5. 1. 2016, kdy jsem o probl®mu informoval 

m²stostarostu obce, jsem nab²dl svou funkci 

k dispozici. Tak® pot® jsem zastupitelŢm sdŊlil, ģe 

odpovŊdnost je na m® stranŊ a jsem pŚipraven 

rezignovat. Byl jsem vġak ujiġŠov§n, ģe rezignace nen² 

na m²stŊ. N§vrhy na odstoupen² padly aģ pot®, kdy se 

zaļala Śeġit trestnŊpr§vn² odpovŊdnost. Na 

zastupitelstvu dne 17. 2. 2016 jsem informoval 

zastupitele o jedn§n²ch, kter§ prob²haj² k z²sk§n² 

dotace. Dostal jsem mand§t do 30. 6. 2016 v®st jedn§n² 

vedouc² k z²sk§n² dotace. Zastupitel® se vġak na 

schŢzce, kam jsem nebyl pozv§n, rozhodli Śeġit situaci 

n§vrhem na m® odvol§n². Z funkce starosty jsem byl 

odvol§n dne 9. 3. 2016. 

     Obec Janov§ by se mŊla pokusit pouģ²t veġker® 

prostŚedky k z²sk§n² t®to dotace. Vina za nez²sk§n² 

dotace je vģdy na stranŊ nejvĨġe postaven®ho 

pŚedstavitele, v tomto pŚ²padŊ starosty obce. J§ se t®to 

odpovŊdnosti nezbavuji a vģdy jsem tvrdil, ģe jsem 

chyboval. Je nicm®nŊ ot§zkou, zda ļinnost starosty 

nemŊla bĨt v²ce kontrolov§na, aŠ uģ ze strany 

m²stostarosty ļi pŚ²mo zastupitelŢ. Od zased§n² 

zastupitelstva 9. 12. 2015 se jiģ nikdo nezaj²mal 

v jak®m stavu je vyŚizov§n² ¼vŊru. Za celĨ prosinec 

jsem nebyl kontaktov§n administr§torem cel® akce, 

zda je vġe v poŚ§dku. 

     Ve funkci starosty jsem zklamal. Zklamal jsem s§m 

sebe, zastupitele, ale pŚedevġ²m obļany Janov®. 

Omlouv§m se V§m. 

      text: Ing. Karel Eli§ġ 

 

 

REAKCE NA ĻLĆNEK VYJĆDřENĉ 

KARLA ELIĆĠE 
V ļl§nku Karla Eli§ġe, popisuj²c²m historii 

problematiky zadluģen² obce z jeho pohledu, jsou 

zm²nŊna fakta, kterĨmi pisatel ¼ļelovŊ manipuluje. 

Z textu, kterĨ popisuje, ģe se jmenovan² zastupitel® 

Dalibor Bart²k, Aleġ Olġ§k, Bronislav Soukup, posl®ze 

rovnŊģ TaŠ§na Hradov§, o zanedb§n² povinnost² 

starosty povŊŚen®ho zajiġtŊn²m ¼vŊru a proveden²m 

 

platby dozvŊdŊli v druh®m lednov®m tĨdnu a nereagovali, 

by mohlo bĨt tak® ch§p§no tak, ģe jsou jaksi spoluvinn² za 

zanedb§n² zpŢsoben® jeġtŊ v roce pŚedchoz²m, popŚ²padŊ 

nulovou akceschopnost² pot®, co jim byly dohady o 

pochyben² koluj²c² obc², potvrzeny Karlem Eli§ġem. 

     Proti takov® slovn² prezentaci se vĨġe jmenovan² 

zastupitel® ohrazuj² a odvol§vaj² se na zpr§vy finanļn²ho a 

kontroln²ho vĨboru, kter® nanejvĨġ podrobnŊ, v r§mci 

moģnost² kontroln²ch org§nŢ obce, popisuj² chronologii 

zanedb§n² a ukazuj² bez jakĨchkoliv pochybnost² i na 

vin²ka vznikl® situace. 

     Nejen zmiŔovan² zastupitel®, ale cel® zastupitelstvo se 

informace dozv²dalo z doslechu, a kdyģ si je chtŊli ovŊŚit u 

zodpovŊdn® osoby, jsou nakonec t²mto ļl§nkem 

manipulov§ni k spoluzodpovŊdnosti za to, ģe okamģitŊ 

neuļinili jasn§ rozhodnut². Zde evidentnŊ doch§z² ke snaze 

pŚenesen² spoluzodpovŊdnosti na jin®. 

Spoleļn® prohl§ġen² podepsali: TaŠ§na Hradov§, Aleġ 

Olġ§k, Bronislav Soukup, Dalibor Bart²k, Jan Machalec 

 

JANOVJANKA FINANĻNŉ 

PODPOřILA OBEC 
K naprosto neļekan®mu rozhodnut² dospŊla ģena z Janov®, 

kter§ chce zŢstat v anonymitŊ. Kdyģ se v tisku doļetla, do 

jakĨch probl®mŢ byla obec zataģena a po volbŊ Jana a 

Richarda MachalcovĨch, kterĨch si v§ģ², nev§hala a 

rozhodla se finanļnŊ podpoŚit obec Janovou finanļn²m 

darem ve vĨġi 10.000 Kļ. Uļinila tak s nadŊj², ģe jej² ļin 

bude n§sledovat pŚedevġ²m oznaļenĨ vin²k zadluģen² 

obce, coģ povaģuje d§rkynŊ za jeho mor§ln² povinnost. 

ĂAle tŚeba se pŚipoj² i nŊkdo dalġ² z obļanŢ obce,ñ 

pronesla s nadŊj² v hlase d§rkynŊ. 

Na z§kladŊ informac² d§rkynŊ napsal Radom²r DolanskĨ 

 

ZĆPIS 17. ZASEDĆNĉ 

ZASTUPITELSTVA OBCE JANOVĆ ZE 

DNE 9. 12. 2015 
(bez kontroly a jazykovĨch ¼prav redakce) 

 

Bod 1. Zah§jen² zased§n² zastupitelstva 

Zased§n² Zastupitelstva obce Janov§ bylo zah§jeno 

v 16:00 hodin. Starosta obce konstatoval, ģe zased§n² bylo 

Ś§dnŊ svol§no. D§le konstatoval, ģe pŚ²tomno je 7 ļlenŢ 

zastupitelstva (z celkov®ho poļtu 9 ļlenŢ zastupitelstva), 

takģe zastupitelstvo je usn§ġen²schopn®. Jana Halaġov§ 

omluvena. T§Ŕa Hradov§ pŚ²chod 16:15) 

Urļen² ovŊŚovatelŢ a zapisovatele 

PŚedsedaj²c² navrhl urļit ovŊŚovateli z§pisu Dalibora 

Bart²ka a Bronislava Soukupa a zapisovatelem Karla 

Eli§ġe. K n§vrhu nebyly vzneseny ģ§dn® protin§vrhy.  

N§vrh usnesen² 176/1215: Zastupitelstvo obce Janov§ 

urļuje ovŊŚovateli z§pisu Dalibora Bart²ka a Bronislava 

Soukupa a zapisovatelem Karla Eli§ġe. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 7, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 176/1215 bylo schv§leno. 

Schv§len² programu: 

PŚedsedaj²c² sezn§mil pŚ²tomn® s n§vrhem programu v 

souladu s pozv§nkou pŚedanou ļlenŢm zastupitelstva a v 

souladu s informac² zveŚejnŊnou na ¼Śedn² desce. Starosta 
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obce navrhl zaŚadit bod: Schv§len² smlouvy o poskytnut² 

dotace z ROP.  

N§vrh usnesen² 177/1215: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje zveŚejnŊnĨ program zased§n² doplnŊnĨ o bod 

Schv§len² smlouvy o poskytnut² dotace z ROP. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 7, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 177/1215 bylo schv§leno. 

Bod 2 ï Rozpoļtov® opatŚen² ļ. 10 

Pan² Kotrlov§ podrobnŊ sezn§mila zastupitele s 

rozpoļtovĨm opatŚen²m ļ. 10. Pot® odpovŊdŊla na dotazy. 

N§vrh usnesen² 178/1215: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje rozpoļtov® opatŚen² ļ. 10. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 7, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 178/1215 bylo schv§leno. 

Bod 3 ï Schv§len² ¼vŊru 

Starosta obce uvedl, ģe u akce Revitalizace ¼zem² v obci 

Janov§ je nejprve nutn® zaplatit vġechny faktury a teprve 

pot® mŢģe obec ģ§dat o poskytnut² dotace. Vzhledem 

k tomu, ģe obec nem§ dostatek finanļn²ch prostŚedkŢ, je 

nutn® Śeġit tuto situaci ļerp§n²m kr§tkodob®ho 

pŚeklenovac²ho ¼vŊru ve vĨġi poskytovan® dotace. 

Starosta obce pŚedloģil zastupitelŢm nab²dku dvou 

bankovn²ch ¼stavŢ na poskytnut² ¼vŊru. Zastupitel® 

posoudili nab²dku a jako vĨhodnŊjġ² vybrali nab²dku 

Ļesk® spoŚitelny a povŊŚili starostu obce podeps§n²m 

¼vŊrov® smlouvy.   

N§vrh usnesen² 179/1215: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje nab²dku Ļesk® spoŚitelny na poskytnut² ¼vŊru ve 

vĨġi 6 120 tis. Kļ. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 8, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 179/1215 bylo schv§leno. 

Bod 4 ï Schv§len² smlouvy o poskytnut² dotace z ROP 

Starosta obce pŚedloģil zastupitelŢm n§vrh smlouvy o 

poskytnut² dotace na projekt Revitalizace ¼zem² v obci 

Janov§ z Region§ln²ho operaļn²ho programu regionu 

soudruģnosti StŚedn² Morava. OdpovŊdŊl na dotazy 

zastupitelŢ k tomuto projektu. Starosta obce d§le uvedl, ģe 

kvŢli kolizi s jinĨm projektem dotovanĨm z ROP 

(cyklostezka Beļva), bude ļ§st n§kladŢ (cca 500 tis. Kļ) 

na tento projekt neuznateln§. Dotace z ROP bude ļinit 

max. 6 125 tis. Kļ.  

N§vrh usnesen² 180/1215: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje smlouvu o poskytnut² dotace na projekt 

Revitalizace ¼zem² v obci Janov§ z Region§ln²ho 

operaļn²ho programu regionu soudruģnosti StŚedn² 

Morava. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 8, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 180/1215 bylo schv§leno. 

Bod 5 ï RŢzn® 

Starosta obce informoval zastupitele o vznikaj²c² studii 

pro zastavitelnou plochu SO.3 ļ. 3 vymezenou v Đzemn²m 

pl§nu Janov§. PŚedloģil zastupitelŢm n§vrhy Śeġen² s t²m, 

ģe studie by mŊla bĨt hotova do konce roku.  

Starosta obce pŚedloģil zastupitelŢm ģ§dost 

lukostŚeleck®ho odd²lu o souhlas s um²stŊn²m betonovĨch 

panelŢ pod terļe na stŚelnici mezi fotbalovĨm hŚiġtŊm a 

Beļvou. Zastupitel® souhlasili s t²m, ģe um²stŊn² panelŢ 

bude konzultov§no s Richardem Machalcem, vedouc²m 

mladĨch hasiļŢ, kteŚ² zde tak® tr®nuj².  

Starosta obce pŚedloģil zastupitelŢm ģ§dosti nŊkolika 

spoleļnost² o finanļn² podporu. Zastupitel® diskutovali, 

kter® spoleļnosti podpoŚ² a jakou ļ§stkou. Vzali v ¼vahu, 

zda se obļan® Janov® vyuģ²vaj² jejich sluģeb. 

N§vrh usnesen² 181/1215: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje pŚ²spŊvek 5 000 Kļ pro StŚedisko NadŊje 

Vset²n. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 8, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 181/1215 bylo schv§leno. 

N§vrh usnesen² 182/1215: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje pŚ²spŊvek 2 000 Kļ pro Charita Vset²n. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 8, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 182/1215 bylo schv§leno. 

N§vrh usnesen² 183/1215: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje pŚ²spŊvek 1  000 Kļ pro Elim Vset²n. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 0, Proti 5, Zdrģeli se 3 

Usnesen² ļ. 183/1215 nebylo schv§leno. 

Starosta obce informoval zastupitele, ģe od 1. ledna 

2016 dojde naŚ²zen²m vl§dy k navĨġen² ļ§stek mŊs²ļn²ch 

odmŊn poskytovanĨch za vĨkon funkce uvolnŊnĨm 

ļlenŢm zastupitelstev obc². ZvĨġen² odmŊn neuvolnŊnĨm 

zastupitelŢm mus² rozhodnout zastupitelstvo obce. 

ZvĨġen² odmŊn zastupitelŢm bude financov§no z 

rozpoļtu obce. K t®matu vedli zastupitel® diskuzi. 

Starosta obce navrhl zvĨġit odmŊny i neuvolnŊnĨm 

zastupitelŢm. 

N§vrh usnesen² 184/1215: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje zvĨġen² odmŊn neuvolnŊnĨm zastupitelŢm, 

pŚedsedŢm vĨborŢ a m²stostarostovi v maxim§ln² vĨġi dle 

pŚ²lohy ļ. 1 naŚ²zen² vl§dy ļ. 37/2003 Sb. od 1. 1. 2016. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 8, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 184/1215 bylo schv§leno 

Aleġ Olġ§k upozornil na probl®m se stŚechou na 

sportovn² hale. Voda se zde dost§v§ do izolace pod 

stŚechou a do budoucna by zde mohl bĨt velkĨ probl®m. 

Dalibor Bart²k uvedl, ģe zakonļen² stŚechy bylo ġpatnŊ 

technologicky Śeġeno. Starosta obce uvedl, ģe bude nutn® 

zajistit, byl nynŊjġ² stav opraven. 

 

 

ZĆPIS 18. ZASEDĆNĉ 

ZASTUPITELSTVA OBCE JANOVĆ ZE 

DNE 27. 1. 2016 
(bez kontroly a jazykovĨch ¼prav redakce) 

Bod 1. Zah§jen² zased§n² zastupitelstva 

Zased§n² Zastupitelstva obce Janov§ bylo zah§jeno 

v 17:00 hodin. Starosta obce konstatoval, ģe zased§n² 

bylo Ś§dnŊ svol§no. D§le konstatoval, ģe pŚ²tomno je 9 

ļlenŢ zastupitelstva (z celkov®ho poļtu 9 ļlenŢ 

zastupitelstva), zastupitelstvo je usn§ġen²schopn®.  

Urļen² ovŊŚovatelŢ a zapisovatele 

PŚedsedaj²c² navrhl urļit ovŊŚovateli z§pisu Danu 

Mikulcovou a Janan Machalce a zapisovatelem Karla 

Eli§ġe. K n§vrhu byl vznesen protin§vrh Daliborem 

Bart²kem, kterĨ navrhl ovŊŚovateli z§pisu Janu 

Halaġovou a Dalibora Bart²ka, zapisovatelem TaŠ§na 

Hradovou. 

N§vrh usnesen² 185/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

urļuje ovŊŚovateli z§pisu Janu Halaġovou  a Dalibora 

Bart²ka a zapisovatelem TaŠ§nu Hradovou. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 185/0116 bylo schv§leno. 

Schv§len² programu: 
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odkl§d§ k projedn§n² na pŚ²ġt² zastupitelstvo schv§len² 

zmŊny ¼zemn²ho pl§nu. 

Usnesen² ļ. 189/0116 bylo odloģeno. 

Bod 5 ï Ģ§dost o odkup ļ§sti pozemku 

Ģadatel® manģel® Veskovi, pozemek ļ. 2826/3. N§vrh na 

smluvn² oġetŚen² vŊcnĨm bŚemenem pro pŚ²padn® ļiġtŊn² 

koryta potoku tekouc²m pŚes tento pozemek. Geometrick® 

zamŊŚen² bude financov§no manģely VeskovĨmi. 

N§vrh usnesen² 190/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje z§mŊr obce tĨkaj²c² se ģ§dosti o odkoupen² ļ§sti 

pozemku ļ. 2826/3. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 7, Proti 1, Zdrģeli se 1 

Usnesen² ļ. 190/0116 bylo schv§leno. 

Bod 6 ï Prodej pozemku 

Ģadatel® manģel® řepkovi, ļ§st pozemku ļ. 1443/4, cena 

75,-Kļ/m2, n§vrh na Smlouvu o vŊcn®m bŚemeni pro 

pŚ²padnĨ vstup na pozemek v dŢsledku hav§rie. 

Ģadatel® pan Skandera ( pozemek ļ. 918/169)a manģel® 

Chroustovi ( pozemek ļ. 918/148) ģ§daj² o odkoupen² od 

obce Janov§, podm²nka ze strany obce Smlouva o zŚ²zen² 

vŊcn®ho bŚemene vstupu na pozemky pro pŚ²pad nutnosti 

z dŢvodu moģnĨch povodn², z§plav apod.  

N§vrh usnesen² 191/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje prodej pozemkŢ 918/169 panu Skanderovi a a 

918/148 manģelŢm ChroustovĨm 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli se 0 

 Usnesen² ļ. 191/0116 bylo schv§leno. 

Bod 7 ï Smlouva o zŚ²zen² sluģebnosti 

Smlouva o sluģebnosti na pozemku 2812/1 s manģeli 

Hor§kovĨmi 

N§vrh usnesen² 191/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje Smlouvu o sluģebnosti 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 191/0116 bylo schv§leno. 

Bod 8 ï Program rozvoje obce  
Dokument Śeġ²c² rozvoj obce v prŢbŊhu 10 let,  ļlenka 

zastupitelstva D.Mikulcov§ povŊŚena osloven²m dalġ²ch 

sloģek a obļanŢ v obci pro  moģnou spolupr§ci  

N§vrh na usnesen² 192/0116: Zastupitelstvo obce Janov§  

odkl§d§ k projedn§n² na pŚ²ġt² zastupitelstvo Program 

rozvoje obce 

Usnesen² ļ. 192/0116 bylo odloģeno. 

Bod 9 ï RŢzn® 

N§vrh na pŚevod pozemkŢ na z§kladŊ vypoŚ§d§n² v k.¼. 

Janov§ ze strany ředitelstv² silnic Zl²nsk®ho kraje 

( viz. dopis řSZKUH08053/15-235) 

N§vrh na usnesen² 193/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje N§vrh na pŚevod pozemkŢ na z§kladŊ 

vypoŚ§d§n² v k.¼. Janov§ ze strany ředitelstv² silnic 

Zl²nsk®ho kraje 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli 0 

Usnesen² ļ. 193/0116 bylo schv§leno. 

Ģ§dost Okresn²ho soudu Vset²n o schv§len² pŚ²sed²c²ho u 

OS Vset²n z Śad obļanŢ obce Janov§ ï navrģena Karla 

VaġŠ§kov§ 

N§vrh na usnesen² 194/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje jako pŚ²sed²c²ho u OS Vset²n pan² Karlu 

VaġŠ§kovou 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli 0  

Usnesen² ļ. 194/0116 bylo schv§leno. 

PŚedsedaj²c² sezn§mil pŚ²tomn® s n§vrhem programu v 

souladu s pozv§nkou pŚedanou ļlenŢm zastupitelstva a v 

souladu s informac² zveŚejnŊnou na ¼Śedn² desce.   

N§vrh usnesen² 186/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje zveŚejnŊnĨ program zased§n². 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 186/0116 bylo schv§leno. 

Bod 2 ï Informace zased§n² ġkolsk® rady 

Zpr§vu o zased§n² ġkolsk® rady pŚednesla Dana 

Mikulcov§. Zastupitelstvo sezn§mila se skuteļnostmi ze 

dvou zased§n² ġkolsk® rady. Prvn² dne 18.12.2015 svol§no 

Śeditelem ZĠ a MĠ Janov§, kde byl pŚed§n mand§t  

z§stupce rodiļŢ Ing. Lenkou Trlicovou novŊ IvetŊ FojtŢ. 

D§le uvedla, ģe po zjiġtŊn² v§ģnĨch nedostatkŢ ve vĨuce 

anglick®ho jazyka ve 3. tŚ²dŊ  a v  pr§ci Śeditele ġkoly, se 

dne 6.1.2016 uskuteļnila schŢzka ġkolsk® rady se 

starostou a m²stostarostou obce Janov§ za pŚ²tomnosti 

vġech ļlenŢ ġkolsk® rady a bĨvalou pŚedsedkyn² ġkolsk® 

rady Ing. Trlicou, kter§ s tŊmito nedostatky sezn§mila 

veden² obce. Na dan® schŢzce starosta informoval 

pŚ²tomn®, ģe dle ġkolsk®ho z§kona 651/2004Sb. MŢģe 

ġkolsk§ rada podat starostovi obce n§vrh na odvol§n² 

Śeditele ZĠ a MĠ z funkce.Druh® zased§n² ġkolsk® rady 

probŊhlo 15.1.2016 bez pŚ²tomnosti Śeditele ġkoly, kterĨ se 

omuvil. Na tomto zased§n² byla schv§lena vĨroļn² zpr§va 

a projedn§n n§vrh na odvol§n² Mgr. M.Lucbauera z funkce 

Śeditele ZĠ a MĠ Janov§. N§vrh na odvol§n² byl pŚed§n 

starostovi obce dne 18.1.2016. 

Starosta obce n§vrh ġkolsk® rady konzultoval moģnosti 

Śeġen² dan® situce na MŊĐ Vset²n s pr§vn²kem Mgr. 

Gnidou, n§sledn® vĨtky ġkolsk® rady starosta pŚedloģil 

Śediteli ġkoly, na 9.2.2016 byl starostou d§n podnŊt 

k proveden² finanļn² kontroly a n§slednŊ bude d§n podnŊt 

ġkolsk®mu ¼Śadu MŊsta Vset²n k provŊŚen² skuteļnost² 

uvedenĨch ġkolskou radou vedouc²ch k odvol§n² Śeditele 

ġkoly. 

N§vrh usnesen² ļ. 187/0116: Zastupitelstvo obce Janov§  

bere na vŊdom² informace ze zased§n² ġkolsk® rady a 

n§sledn® n§vrhy Śeġen² pŚedloģen® starostou obce. 

Bod 3 - Rozpoļtov® opatŚen² ļ.1 

Pan² Kotrlov§ podrobnŊ sezn§mila zastupitele s 

rozpoļtovĨm opatŚen²m ļ. 1.  

N§vrh usnesen² 188/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje rozpoļtov® opatŚen² ļ. 1. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 3, Proti 0, Zdrģeli se 6 

Usnesen² ļ. 188/0116 nebylo schv§leno. 

Bod 4 ï ZmŊna ¼zemn²ho pl§nu 

Starosta obce sezn§mil zastupitele s n§vrhem na zmŊnu 

¼zemn²ho pl§nu schv§len®ho v 06/2014 tĨkaj²c²ho se Jana 

a Jany Koc¼rkovĨch ï stavby v katastru Janov§. Stav. ¼Śad 

Vset²n souhlas² s proveden²m zmŊny. Ģadatelem obec 

Janov§,n§klady na zmŊnu ¼zemn²ho pl§nu ponesou  

manģel® Koc¼rkovi, se kterĨmi bude seps§na Smlouva. 

Na dotaz Dalibora Bart²ka tĨkaj²c² se studie z§plavov®ho 

¼zem² starosta sdŊlil, ģe bude projedn§no na dalġ²m 

zastupitelstvu.  

N§vrh Jany Halaġov® o odloģen² bodu 4. do dalġ²ho 

zastupitelstva  - umoģnit dalġ²m sloģk§m v obci ( hasiļi, 

sportovcié.) poģ§dat o pŚ²padn® zmŊny v ¼zemn²m pl§nu. 

N§vrh usnesen² 189/0116: Zastupitelstvo obce Janov§  

 

 
 



 

Bod 3 ï Pron§jem revitalizaļn² n§drģe 

Pan Ficek jako z§stupce Sdruģen² ryb§ŚŢ Janov§ poģ§dal 

obec o moģnost smluvnŊ podloģen®ho pron§jmu 

revitalizaļn² n§drģe na dobu 10ti let s urļitou vĨpovŊdn² 

lhŢtou a  dalġ²mi moģnĨmi podm²nkami  

N§vrh usnesen² 200/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

povŊŚuje starostu k vyhotoven² Smlouvy o pron§jmu 

revitalizaļn² n§drģe pro Spolek janovskĨch ryb§ŚŢ  

Bod 4 ï Smlouva s ROP na revitalizaci obce Janov§ 

Starosta obce sezn§mil zastupitele s rozhodnut²m ROP o 

neposkytnut² dotace na revitalizaci obce Janov§ a 

n§slednĨm jedn§n²m s Mgr. Hamplovou jako pr§vn² 

poradkyn² pro obce , kter§ od starosty dostala veġker® 

podklady k moģn®mu zvr§cen² rozhodnut² ROP o 

neposkytnut² dotace. Starosta obce poģ§dal zastupitele o 

souhlas k  povŊŚen² jeho osoby k dalġ²mu jedn§n² s Mgr. 

Hamplovou na z§kladŊ smluvn²ch podm²nek. N§slednŊ 

informoval zastupitele o  dalġ²ch  moģnĨch kroc²ch pro 

z²sk§n² finanļn²ch prostŚedkŢ, kter® by pomohly ztr§tu 

dotace zm²rnit a to osloven²m hejtmana Zl²nsk®ho kraje, 

Ministerstva financ², Ministerstva pro m²stn² rozvoj, 

premi®ra, atd. tak, aby nevznikl na kr§tkodob®m ¼vŊru u 

ĻS,a.s. dluh po splatnosti vŢļi Ļesk® spoŚitelnŊ,a.s. k  

30.6.2016  a soubŊģnŊ jako starosta poģ§dat o 

vypracov§n² n§vrhŢ dlouhodobĨch ¼vŊrŢ ĻS,a.s. a 

ĻSOB,a.s. 

N§vrh zastupitele Richarda Machalce vych§zej²c²ho 

z pracovn² schŢzky zastupitelŢ  - povŊŚen² nez§visl®ho 

pr§vn²ka  k pr§vn²mu auditu tĨkaj²c² se dan® kauzy ztr§ty 

dotace  a n§slednŊ doporuļen² k vyvozen² dŢsledkŢ 

moģn®ho pochyben².  

N§vrh na usnesen² 201/0116: Zastupitelstvo schvaluje 

povŊŚen² starosty a m²stostarosty k osloven² Mgr. 

Hamplov® a vypracov§n² n§vrhu smlouvy obce Janov§  

s Mgr. Hamplovou pro jedn§n² s ROP o zpŊtn®m  

proplacen² dotace, kter§ nebyla obci poskytnuta.  

VĨsledek hlasov§n²: Pro 8, Proti 0, Zdrģeli se 1 

(B.Soukup) 

Usnesen² ļ. 201/0116 bylo schv§leno. 

Bod 5 ï Rozpoļtov® opatŚen² ļ.1 

Pan² Kotrlov§ sezn§mila zastupitele s rozpoļtovĨm 

opatŚen²m ļ.1 

N§vrh usnesen² 202/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje rozpoļtov® opatŚen² ļ.1 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 202/0116 bylo schv§leno. 

Bod 6 ï Hodnot²c² zpr§va 

Pan² Kotrlov§ sezn§mila zastupitele s hodnot²c² zpr§vou 

obce za rok 2015, jej²ģ souļ§st² je i zpr§va hospodaŚen² 

ZĠ a MĠ Janov§ a podrobnŊ informovala o jednotlivĨch 

poloģk§ch a zodpovŊdŊla dotazy zastupitelŢ. 

N§vrh usnesen² 203/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje hodnot²c² zpr§vu obce za rok 2015. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli se 0 

 Usnesen² ļ. 203/0116 bylo schv§leno. 

Bod 7 ï Inventury 2015 

PŚedseda kontroln²ho vĨboru Dalibor Bart²k informoval 

zastupitele o vĨsledku inventur hmotn®ho a nehmotn®ho 

majetku obce a ZĠ a MĠ Janov§ za rok 2015 

N§vrh usnesen²: 204/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje Zpr§vu o vĨsledku inventur hmotn®ho 
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N§vrh na schv§len² Smlouvy o prov§dŊn² servisn²ch 

prac² tĨkaj²c²ch se vzduchotechniky a elektroniky 

v tŊlocviļnŊ v Janov® firmou EV COMP s.r.o. v celkovŊ 

stanoven® roļn² cenŊ 2.450,-Kļ bez DPH.  

N§vrh na usnesen² 195/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje Smlouvy o prov§dŊn² servisn²ch prac² firmou 

EV COMP s.r.o. firmou EV COMP s.r.o. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 8, Proti 0, Zdrģeli 1  

Usnesen² ļ. 195/0116 bylo schv§leno. 

N§vrh na schv§len² ģ§dosti Sdruģen² ryb§ŚŢ Janov§ a 

vypracov§n² Smlouvy o pron§jmu a spr§vcovstv² obecn² 

revitalizaļn² n§drģe na dobu neurļitou s vĨpovŊdn² lhŢtou 

1 rok nebo 3 mŊs²ce. N§vrh starosty odloģit tuto ģ§dost na 

pŚ²ġt² zastupitelstvo s pŚizv§n²m pana Ficka. 

 N§vrh usnesen² 196/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

odkl§d§ k projedn§n² na pŚ²ġt² zastupitelstvo ģ§dost  

Sdruģen² ryb§ŚŢ Janov§ o pron§jem a spr§vcovstv² obecn² 

revitalizaļn² n§drģe a pŚ²pravu Smluvn² dokumentace 

k tomuto pron§jmu. 

 Usnesen² ļ. 196/0116 bylo odloģeno. 

Ļlen FV Duġan Bazalka informoval zastupitele obce 

Janov§ o nepŚizn§n² dotace z ROP ve vĨġi 6.120.000,- Kļ  

a navrhl provŊŚen² dŢvodu nepŚizn§n² t®to dotace 

Finanļn²mu vĨboru.   

N§vrh usnesen² 197/0116: Finanļn² vĨbor provŊŚ² dŢvody 

nepŚizn§n² dotace z ROP ve vĨġi 6.120.000,- Kļ.  

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli 0 

Usnesen² ļ. 196/0116 bylo schv§leno. 

 

ZĆPIS Z 19. ZASEDĆNĉ 

ZASTUPITELSTVA OBCE ZE DNE  

 17. 2. 2016  
(bez kontroly a jazykovĨch ¼prav redakce) 

Bod 1. Zah§jen² zased§n² zastupitelstva 

Zased§n² Zastupitelstva obce Janov§ bylo zah§jeno 

v 17:00 hodin. Starosta obce konstatoval, ģe zased§n² bylo 

Ś§dnŊ svol§no. D§le konstatoval, ģe pŚ²tomno je 9 ļlenŢ 

zastupitelstva (z celkov®ho poļtu 9 ļlenŢ zastupitelstva), 

zastupitelstvo je t²mto usn§ġen²schopn®.  

Urļen² ovŊŚovatelŢ a zapisovatele 

Zastupitelka TaŠ§na Hradov§ navrhla urļit ovŊŚovateli 

z§pisu Dalibora Bart²ka a Richarda Machalce a zastupitel 

Aleġ Olġ§k jako zapisovatele navrhl TaŠ§na Hradovou .  

N§vrh usnesen² 197/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

urļuje ovŊŚovateli z§pisu Dalibora Bart²ka a Richarda 

Machalce a zapisovatelem TaŠ§nu Hradovou. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 197/0116 bylo schv§leno. 

Schv§len² programu: 

PŚedsedaj²c² sezn§mil pŚ²tomn® s n§vrhem programu v 

souladu s pozv§nkou pŚedanou ļlenŢm zastupitelstva a v 

souladu s informac² zveŚejnŊnou na ¼Śedn² desce. Starosta 

obce navrhl zaŚadit do programu bod ļ. 1 Schv§len² 

¼zemn² studie lokality K¼ta, bod ļ. 2 Pron§jem 

revitalizaļn² n§drģe bod ļ. Smlouva s ROP na revitalizaci 

obce Janov§, bod ļ. 3 Dotace na n§kup hasiļsk®ho auta 

N§vrh usnesen² 198/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje zveŚejnŊnĨ program zased§n². 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 198/0116 bylo schv§leno. 

Bod 2 ς tǊƻŘŜƧ ŀ ǎƳŠƴŀ ǇƻȊŜƳƪǳ 
tǌŜŘƪƭŀŘŀǘŜƭ Wŀƴ aŀŎƘŀƭŜŎ  - ƧŜŘƴł ǎŜ ƻ ȊłƳŠǊ ǇǊƻŘŜƧŜ 



 

a nehmotn®ho majetku obce a ZĠ a MĠ Janov§ 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli se 0 

U snesen² ļ. 204/0116 bylo schv§leno. 

Bod 8 ï Zpr§va o hospodaŚen² ZĠ a MĠ Janov§  
Pan² Kotrlov§ sezn§mila zastupitele  se zpr§vou 

hospodaŚen² ZĠ a MĠ Janov§  a se ģ§dost² Śeditele ġkoly 

pokryt² z§porn®ho zŢstatku z rezervn²ho fondu ġkoly  

N§vrh usnesen²: 205/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje zpr§vu o hospodaŚen² ZĠ a MĠ Janov§ a 

pokryt² z§porn®ho zŢstatku z rezervn²ho fondu ġkoly  

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli se 0 

Usnesen² ļ. 205/0116 bylo schv§leno. 

Bod 9 ï Darov§n² pozemku 

Starosta obce pŚedloģil zastupitelŢm n§vrh na darov§n² 

pozemkŢ mezi obc² Janov§ a ředitelstv² silnic Zl²nsk®ho 

kraje. řSZK pŚevede do majetku obce Janov§ 7 pozemkŢ 

a Obec Janov§ pŚevede do vlastnictv² Zl²nsk®ho kraje 

pozemek parc. ļ. 2992/4. 

N§vrh na usnesen² 206/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje  darov§n² pozemku parc. ļ. 2992/4 do 

vlastnictv² Zl²nsk®ho kraje. 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli 0 

Usnesen² ļ. 206/0116 bylo schv§leno. 

Bod 10  - Program rozvoje obce 

Starosta sezn§mil zastupitelstvo s Programem rozvoje 

obce, jehoģ koncepce je zpracov§na pan² Sl§ļ²kovou. Na 

n§vrh zastupitelky Jany Halaġov® bylo schv§len² 

Programu rozvoje obce odloģeno k projedn§n² na druhou 

polovinu roku 2016. 

Bod 11 ï Schv§len² ģ§dosti dofinancov§n² n§kupu 

hasiļsk®ho automobilu pro SDH Janov§ 

Zastupitel Richard Machalec sezn§mil zastupitele o 

dotaļn²m titulu pro SDH Janov§ na poŚ²zen² hasiļsk®ho 

automobilu, kde na dofinancov§n² 1/3 n§kupn² ceny je 

nutn§ finanļn² pomoc ze strany obce. Z tohoto dŢvodu 

pŚedkl§d§ ģ§dost o moģn® dofinancov§n². 

N§vrh na usnesen² 207/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

schvaluje ģ§dost o dofinancov§n² n§kupu hasiļsk®ho 

automobilu pro SDH Janov§ ze strany obce Janov§ 

VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli 0  

Usnesen² ļ. 207/0116 bylo schv§leno. 

Bod 12 ï Schv§len² ¼zemn² studie K¼ta 

Starosta sezn§mil zastupitele se zpracovanou ¼zemn² 

studi² K¼ta, kterou je nutn® schv§lit pro pod§n² budouc²ch  

stavebn²ch  povolen² stavebn²kŢ. 

Zastupitelstvo Schv§len² ¼zemn² studie  odloģilo a 

povŊŚilo starostu obce svolat vlastn²ky dotļenĨch 

pozemkŢ na spoleļnou schŢzku se z§stupci Stavebn²ho 

¼Śadu mŊsta Vset²n a zpracovatelem ¼zemn² studie o 

informov§n² vznikaj²c² studie 

N§vrh na usnesen² 208/0116: Zastupitelstvo obce Janov§ 

povŊŚuje povŊŚuje starostu obce svolat vlastn²ky 

dotļenĨch pozemkŢ na spoleļnou informativn² schŢzku ke 

vznikaj²c² ¼zemn² studii se z§stupci Stavebn²ho ¼Śadu 

mŊsta Vset²n a zpracovatelem ¼zemn² studie. 

 VĨsledek hlasov§n²: Pro 9, Proti 0, Zdrģeli 0  

Usnesen² ļ. 208/0116 bylo schv§leno. 

Bod 13 - RŢzn® 

Starosta obce informoval zastupitele o ģ§dostech o 

finanļn² podporu  od .Charity Vset²n,SONS odboļka  

 
 
 

Vset²n,nemocnice MilosrdnĨch bratŚ² ve Vizovic²ch, 

Sdruģen² pro rozvoj Sol§nŊ, Kroniky mŊstyse Hrozenkova 

ï odloģeno na pŚ²padn® dalġ² zastupitelstvo. 

Starosta obce informoval zastupitele o Hodnot²c² zpr§vŊ 

obce za rok 2015 a Hospod§Śsk®m vĨsledku ZĠ a MĠ 

Janov§ za rok 2015. 

Zastupitelka Daniela Mikulcov§ informovala 
zastupitele o uskuteļnŊn² 1. setk§n² seniorŢ 

v Janov®,z§roveŔ podŊkovala zastupitelŢ R.Machalcovi a 

J.Halaġov® za poskytnut® obļerstven² a pozvala na 

nadch§zej²c² Maġkarn² karneval pro dŊti a SpoleļenskĨ 

ples pro dospŊl®. 

Starosta informoval zastupitele o setk§n² rodiļŢ 

s poslancem KoŚenkem, na kter®m bude prob²hat diskuze 

tĨkaj²c² se problematiky ZĠ a MĠ Janov§. Setk§n² bude 

uskuteļnŊno v prŢbŊhu cca 14 dnŢ. 

 

KAUZA ODVOLĆNĉ řEDITELE 

ĠKOLY 
BŊhem prosince se zaļaly hlasitŊji ozĨvat protesty vŢļi 

Śediteli janovsk® ġkoly Michalu Lucbauerovi. To, co 

dlouhodobŊ kritizovala ġkolsk§ rada, zaļali kritizovat i 

rodiļe a ponech§n² svĨch dŊt² ve ġkole v Janov® podm²nili 

odchodem st§vaj²c²ho Śeditele z funkce. 

     Obļan® Janov®, jakmile se vŊc dostala na veŚejnost, 

mohli vesmŊs sledovat vĨvoj kauzy v region§ln²ch 

den²c²ch a taky, coģ pŚineslo asi nejv²ce rozļarov§n², 

z neovŊŚenĨch zpr§v koluj²c²ch vesnic². Cel§ situace 

vyvrcholila osobn² n§vġtŊvou poslance, dlouholet®ho 

pedagoga a Śeditele ZĠ Luh, v souļasn® dobŊ 

zastupovan®ho, Petra KoŚenka. 

     Starosta obce (Karel Eli§ġ, pozn. red.) ozn§mil, ģe o 

odvol§n² rozhodne teprve po kontrole proveden® ġkoln² 

inspekc². I kdyģ mezit²m doġlo ke zmŊnŊ na postu 

starosty, toto rozhodnut² zat²m zŢst§v§ v platnosti. 

        text: Radom²r DolanskĨ 

 

NĆVRH NA ODVOLĆNĉ řEDITELE 

PODANħ ĠKOLSKOU RADOU 
VŊc: N§vrh na odvol§n² Śeditele ZĠ a MĠ Janov§ z 

funkce 

V§ģenĨ pane starosto, 

na z§kladŊ zjiġtŊnĨch skuteļnost² se Ġkolsk§ rada pŚi ZĠ 

Janov§ rozhodla dle Ä166 Z§kona ļ.561/2004 Sb. podat 

n§vrh na odvol§n² Mgr. Michala Lucbauera z funkce 

Śeditele  

ZĠ a MĠ Janov§.  

Ġkolsk§ rada pŚi ZĠ Janov§ na sv®m zased§n² dne 18. 

prosince 2015 projedn§vala kvalitu vĨuky  

a pr§ci pana Śeditele Mgr. Michala Lucbauera. Zjistila 

n§sleduj²c² skuteļnosti a nedostatky v jeho pr§ci: 

- opakovanŊ nedodrģuje term²n 15. 10. pro svol§n² 
1. zased§n² ġkolsk® rady ve ġkoln²m roce 

(povinnost ze Z§kona ļ.561/2004 Sb.) 

- opakovanŊ nepŚedkl§d§ vĨroļn² zpr§vu za 

uplynulĨ ġkoln² rok do 15. 10. (povinnost ze 

Z§kona ļ.561/2004 Sb.) 

- nedodrģuje term²n pod§n² ģ§dosti o vĨjimku z 
poļtu ģ§kŢ (povinnost ze Z§kona ļ. 561/2004 Sb.) 
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pŚ²leģitosti ke vzdŊl§n² pro vġechny v prostŚed² bezpeļn® 

ġkoly a zajiġtŊn² komplexn²ho rozvoje osobnosti ģ§ka. 

ZajiġtŊn² rovnĨch pŚ²leģitost² ke vzdŊl§v§n² vġem ģ§kŢm 

ġkoly ve ġkoln² i mimoġkoln² vĨuce - individu§ln² pl§ny, 

individu§ln² pŚ²stup - spolupr§ce s rodiļi, s odborn²ky a se 

zŚizovatelem - podporovat st§vaj²c² z§jmov® krouģky a 

rozġiŚovat je o dalġ² - vĨuka ciz²ho jazyka - angliļtina 

v mateŚsk® ġkolce - vytv§Śet nov® metody pr§ce a formy 

vĨuky - zaŚazov§n² projektov®ho vyuļov§n² - zamŊŚit se na 

environment§ln² vĨuku a prevenci soci§lnŊ patologickĨch 

jevŢ - podpora projektŢ a grantovĨch programŢ - realizace 

logopedick® p®ļe na ġkole. Jedna vŊc jsou vize, druh§ vŊc 

je realita. Viz² mŢģe m²t ļlovŊk nŊkolik. Ale ve vzduchu 

vis² ot§zka, kterou slĨch§m kaģdĨ den, a zn² mi poŚ§d 

v uġ²ch. CO BUDE SE ĠKOLOU PřĉĠTĉ ROK?? 

     V letoġn²m ġkoln²m roce 2015/2016 byli u z§pisu dne 

10. 2. 2016 do z§kladn² ġkoly pŚijati dva ģ§ci (ze ļtyŚ 

pŚedġkol§kŢ). PŚedpoklad poļtu ģ§kŢ k pŚ²ġt²mu ġkoln²mu 

roku 2016 - 2017 byl 14 dŊt², coģ by bylo udrģiteln® dle 

potvrzen² zŚizovatele Obce Janov§. Ale pŚ²ġt² ġkoln² rok 

nebude ġkola splŔovat poļtem ģ§kŢ hranici pro prŢmŊrnĨ 

poļet ģ§kŢ ve tŚ²dŊ stanovenou v Ä 4 vyhl§ġky ļ. 48/2005 

Sb. a Ä23 odst. 4 z§kona ļ. 561/2004 Sb. ġkolsk®ho z§kona 

a bude potŚeba poģ§dat o udŊlen² vĨjimky z nejniģġ²ho 

poļtu ģ§kŢ.  

     ProbŊhlo nŊkolik jedn§n² rodiļŢ se zŚizovatelem, jedn§n² 

ġkolsk® rady se zŚizovatelem, setk§n² s poslancem Mgr. 

Petrem KoŚenkem, jedn§n² Śeditele ġkoly se zŚizovatelem a 

dalġ² a dalġ² jedn§n², kter® by mŊly bĨt ku prospŊchu ġkoly 

a zachov§n² t®to instituce v obci.  Bohuģel opak je pravdou.  

     V p§tek 18. 3. 2016 jsem obdrģel ob§lku, ve kter® 

bylo rozhodnut² o povolen² pŚestupu dŊt² na jinou 

z§kladn² ġkolu ve Vset²nŊ od 1. 9. 2016. Bylo mi sdŊleno, 

ģe sedmi dŊtem bylo vyhovŊno k pŚestupu na danou 

ġkolu. Toto rozhodnut² bylo vystaveno jeġtŊ pŚed 

kon§n²m bŚeznov®ho zased§n² zastupitelstva a ani ġkola 

nebyla informov§na o pŚestupu dŊt² ze strany rodiļŢ.  

     PŚedpokl§dal jsem, ģe rodiļŢm jde o zachov§n² ġkoly 

v obci. Snaģil jsem se o zklidnŊn² a stabilizov§n² situace. 

Pokud ale byli rodiļe, jiģ v dobŊ jedn§n², rozhodnuti sv® 

dŊti pŚihl§sit na jinou ġkolu, byla tato snaha zŚejmŊ 

zbyteļn§. 

Nyn² je pŚedpoklad, ģe do pŚ²ġt²ho ġkoln²ho roku 2016/17 

nastoup² 8 dŊt². TeŅ je vġe v rukou rodiļŢ, a to nejen tŊch 

st§vaj²c²ch, ale i tŊch, kteŚ² maj² dŊti jeġtŊ v mateŚsk® ġkole. 

M§lotŚ²dn² ġkola pln² v souļasn® mŊn²c² se vesnici 

vĨznamnou roli spoleļenskou, kulturn², mravn², vĨchovnou 

i osobnostnŊ rozv²jej²c². 

     PŚedpokladem uskuteļŔov§n² c²lŢ koncepce Z§kladn² a 

MateŚsk® ġkoly a jeho realizace spoļ²v§ na nutn® spolupr§ci 

s rodiļi a zŚizovatelem. Jednou z vŊc², kterou nelze 

opomenout je tak® vz§jemn§ spolupr§ce zamŊstnancŢ ġkoly 

a dŢvŊra. Ġkola v obci je pŚirozenĨm centrem soci§ln²ho 

ģivota, kter® vĨznamnŊ ovlivŔuje jej² soci§ln² dynamiku. 

VŊŚ²m, ģe ġkola v Janov® vģdy zŢstane. 

            text: Mgr. Michal Lucbauer, Śeditel ZĠ a MĠ Janov§ 

 
 
 
   
 

- rodiļe postr§daj² odbornĨ pŚ²stup k ģ§kŢm s 
vĨukovĨmi obt²ģemi 

- rodiļe nejsou spokojeni s kvalitou vĨuky 

anglick®ho jazyka 

- rodiļe nejsou spokojeni se zpŢsobem klasifikace 
ze strany p. Śeditele a ģ§daj² o sjednocen² 

klasifikace obou pedagogŢ (JĻ, M) zejm®na v 

n§vaznosti na pŚechod z 1. oddŊlen² do 2. oddŊlen² 

ZĠ 

- nezamĨġl² se adekv§tnŊ nad velkĨm poļtem ģ§kŢ, 

kteŚ² odeġli ze ġkoly pŚedļasnŊ (ģ§ci, kteŚ² mohli 

pokraļovat ve 4. a 5. roļn²ku) a neŚeġ² tuto situaci 

s rodiļi 

- nedostateļnŊ komunikuje s rodiļi dŊt² v MĠ 
ohlednŊ jejich n§sledn®ho n§stupu do 1. roļn²ku 

ZĠ Janov§ 

- rodiļe se zar§ģej² nad nepŚ²tomnost² pana Śeditele 

ve ġkole v dopoledn²ch hodin§ch  

- v nedostateļn® m²Śe spolupracuje se svĨmi kolegy 
pŚi projedn§v§n² z§leģitost² ģ§kŢ na 

pedagogickĨch porad§ch 

- nepŚesnŊ a nedostateļnŊ vļas pŚedkl§d§ rodiļŢm 
informace o ġkoln²ch aktivit§ch 

- opakovanŊ rodiļŢm nepŚedkl§d§ vy¼ļtov§n² sbŊru 
star®ho pap²ru a pŚehled vyuģit² t®to finanļn² 

ļ§stky 

- opakovanŊ rodiļŢm nepŚedkl§d§ vy¼ļtov§n² 

vĨdŊlku z v§noļn²ho jarmarku a pŚehled vyuģit² 

t®to finanļn² ļ§stky 

- nepln² sliby, kter® d§v§ rodiļŢm a t²m u nich ztr§c² 

jejich dŢvŊru 

 

NŊkteŚ² rodiļe st§vaj²c²ch ģ§kŢ ġkoly zvaģuj² jejich pŚestup 

na jinou ġkolu a podmiŔuj² setrv§n² svĨch dŊt² na ġkole v 

Janov® zmŊnou ve veden² ġkoly. 

ZjiġtŊn® skuteļnosti povaģujeme za natolik z§vaģn® a 

ohroģuj²c² dalġ² fungov§n² ġkoly, ģe V§s t²mto ģ§d§me o 

odvol§n² Mgr. Michala Lucbauera z funkce Śeditele ZĠ a 

MĠ Janov§.  

ZdŢrazŔujeme, ģe n§m velmi z§leģ² na zachov§n² 

z§kladn² ġkoly v Janov® a pŚejeme si, aby v n² pracovali 

odborn²ci ve sv®m oboru, kteŚ² obnov² kvalitu vĨuky a 

dobr® jm®no ZĠ Janov§.  

DŊkujeme. Ġkolsk§ rada: Daniela Mikulcov§, pŚedsedkynŊ 

ĠR, Mgr. Ludmila Spitzerov§, ļlen ĠR, Iveta FojtŢ, ļlen ĠR 

 

 

JAK DĆL VE ĠKOLE PODLE 

řEDITELE MICHALA LUCBAUERA? 
O z§kladn² ġkole v Janov® jiģ bylo v posledn² dobŊ 

naps§no a Śeļeno hodnŊ. ChtŊl bych v§s sezn§mit 

s aktu§ln² situac².  

     Z demografick® tabulky k 31. 12. 2010 bylo zŚejm®, ģe 

v obci Janov§ je 101 dŊt² ve vŊku od 0 do 14 let a 488 

obļanŢ ve vŊku 15 ï 59 let. Z toho vyplĨvalo, ģe Janov§ je 

obc², ve kter® byl potencion§l pro rozvoj vzdŊl§n² dŊt². 

VIZE ĠKOLY 

     Vize Koncepce rozvoje Z§kladn² a MateŚsk® ġkoly 

vych§z² z dlouhodob®ho z§mŊru vzdŊl§v§n² a rozvoje 

vzdŊl§vac² soustavy v ĻR a stanovuje zajiġtŊn² rovn® 
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VħROĻNĉ ĻLENSKĆ SCHšZE 

MYSLIVECK£HO SPOLKU JANOVĆ ï 

ĐSTĉ 
Dne 20. ¼nora 2016 se jako kaģdoroļnŊ na sv® vĨroļn² 

ļlensk® schŢzi seġli myslivci z Janov® a Đst², aby 

zhodnotili uplynulĨ rok. SchŢzi jako obvykle zah§jil a 

vedl Pavel Hloch. 

     V ¼vodu schŢze pŚiv²tal hosty, starostu obce Janov§ 

Karla Eli§ġe, starostu Đst² Vladim²ra Kov§Śe, v zastoupen² 

SDH Đst² Anton²na Filu a SDH Janov§ Karla Janiġe, za 

TJ Tatran Janov§ Duġana Bazalku. Pot® vyzval Pavel 

Hloch vġechny pŚ²tomn®, aby minutou ticha uctili 

pam§tku zemŚel®ho ļlena Pavla Piskl§ka. Nato pŚedal 

Pavel Hloch slovo pŚedsedovi spolku Josefu 

Mikulenļ§kovi. 

     PŚedseda spolku jeġtŊ jednou osobnŊ pŚiv²tal hosty. 

PŚipomnŊl ļlenŢm, ģe rok 2015 byl z hlediska pr§vn² 

subjektivity pro spolek rokem velkĨch zmŊn. Z dŢvodu 

vstoupen² v platnost nov®ho obļansk®ho z§kon²ku musel 

bĨt zmŊnŊn n§zev i stanovy. PŚedseda zhodnotil vĨsledky 

dubnovĨch stŚeleb, kdy se projevil nedostateļnĨ tr®nink. 

PŚesto vġak stŚelci z Janov® a Đst² v soutŊģi O flaġku 

pŚedsedy uspŊli. Titul obh§jil Pavel Bambuch, druhĨ 

skonļil Josef Mikulenļ§k ml. a tŚet² Pavel Ġtec. 

     Josef Mikulenļ§k kladnŊ hodnotil spolupr§ci 

s janovskĨmi turisty, s kterĨmi v roce 2015 jiģ podruh® 

spoleļnŊ otev²rali stud§nky. Jednou z priorit 

mysliveck®ho spolku je oģivovat a udrģet u dŊt² kladnĨ 

vztah k pŚ²rodŊ. Proto poŚ§dali i v roce 2015 akce pro dŊti 

s uk§zkami vĨcviku loveckĨch psŢ, trofej² a loveckĨch 

zbran² na stanoviġt²ch na trase vych§zky. SamozŚejmŊ 

nechybŊla dŊtmi tak obl²ben§ stŚelba ze vzduchovky a 

op®k§n² ġpek§ļkŢ. Đļast na tŊchto akc²ch myslivcŢ maj² 

rok od roku vzrŢstaj²c² n§vġtŊvnost, coģ vypov²d§ o jejich 

kvalitŊ. 

     S velkĨm uspokojen²m zhodnotil pŚedseda spolku 

srpnovou akci, taneļn² z§bavu se skupinou STRAM. 

PŚiznal, ģe do posledn² chv²le oļek§vali vĨsledek akce 

s velkĨm napŊt²m. Nejen proto, ģe akce tohoto typu 

Janovou opustily v podstatŊ s pŚ²chodem nov®ho reģimu, 

ale i proto, ģe na mysliveck®m vĨletŊ naveļer zŢst§vala 

Śada obļanŢ, kterĨm rockov§ hudba mnoho neŚ²kala. Ale 

kdyģ hned prvn² skladby skupiny Headmaster pŚil§kaly na 

taneļn² kolo rodiļe s dŊtmi, poŚadatel® si mohli ļ§steļnŊ 

oddechnout. Nakonec byla akce velebena na s²t²ch i 

dalġ²ch m®di²ch jako velmi ¼spŊġn§ a sami muzikanti 

skupiny STRAM chv§lili myslivce, jak vĨbornŊ se o vġe 

potŚebn® bŊhem cel®ho veļera starali. Za tuto akci 

podŊkoval pŚedseda Mikulenļ§k jeġtŊ jednou vġem 

myslivcŢm za pomoc.  

     N§sledoval vĨhled ļinnosti na rok 2016. Mezi jinĨmi 

to bude opŊt den na stŚelnici v PozdŊchovŊ a jiģ v dubnu 

pŚ²prava na dalġ² spoleļenskou akci myslivcŢ, k§cen² 

m§je, kter® bude spojen® se soutŊģn²m dŊtskĨm dnem a 

taneļn² z§bavou opŊt se skupinou STRAM. Protentokr§t 

vġak vystoup² skupina jiģ dŚ²ve a to s reperto§rem 

vhodnĨm i pro starġ² n§vġtŊvn²ky akce. 

Z§vŊrem pŚedseda Mikulenļ§k podŊkoval obŊma 

starostŢm a zastupitelŢm za jejich vstŚ²cnost, pomoc a 

podporu myslivosti v obou obc²ch. Vġem myslivcŢm 

podŊkoval za pr§ci pro spolek a aktivn² ¼ļast na vġech 



 

akc²ch. 

     Zpr§vu o mysliveck®m hospodaŚen² za rok 2015 

pŚednesl hospod§Ś spolku Jan Machalec. Hned v ¼vodu 

sv® zpr§vy vyj§dŚil nespokojenost se sniģov§n²m stavu 

srnļ². Tento zlom nastal jiģ v roce 2012 a od t® doby 

neust§le kles§. Podle hospod§Śe nen² pochyben² na stranŊ 

spolku, ponŊvadģ kaģdoroļnŊ maj² dostatek krmiva na 

pŚikrmov§n², nezaznamenali ani nadmŊrn® ¼hyny, ale 

kaģdĨ rok pŚijdou myslivci o 15 aģ 20 kusŢ, kter® jsou 

sraģeny autem ļi vlakem. Proto n§slednŊ klesaj² i odlovy. 

Ze zvŊŚe, kter§ ġkod² myslivosti, ulovili myslivci spolku 

Janov§ ï Đst² 7 liġek, 5 kun a jednoho jezevce. 

     Po zpr§vŊ finanļn²ho hospod§Śe, kontroln² a revizn² 

komise byl otevŚen bod rŢzn®. Pavel Hloch v tomto bodŊ 

ozn§mil, ģe bylo vĨborem umoģnŊno Michalu Tk§ļovi, 

kterĨ absolvuje kurz na myslivce, aby mohl provozovat 

praxi u m²stn²ho spolku.  

V n§sledn® diskusi podŊkoval Pavel Hloch Richardu 

Machalcovi za vstŚ²cnost pŚi z§sobov§n² spolku krmivem 

pro zvŊŚ, kdy se postaral o vġechen dovoz.  

ZA SDH Janov§ pozdravil vĨroļn² schŢzi Karel Janiġ. 

Starosta obce Đst² Vladim²r Kov§Ś podŊkoval vġem za 

pozv§n², ale pŚedevġ²m za pr§ci, kterou mysliveckĨ spolek 

Janov§ ï Đst² v les²ch odv§d². ZA SDH Đst² rovnŊģ 

pozdravil myslivce Tonda Fila, aby se vr§tila do honitby 

srnļ² zvŊŚ, aby se i nad§le myslivcŢm daŚila pr§ce s dŊtmi, 

kultura pro obļany. Za pozv§n² taky podŊkoval pŚedseda 

TJ Tatran Janov§ Duġan Bazalka a popŚ§l myslivcŢm, aby 

se jim i nad§le v ļinnosti daŚilo. Starosta obce Janov§ 

Karel Eli§ġ vyzdvihl, ģe se myslivci nestaraj² pouze o 

zvŊŚ, ale i o obļany obce a vŊnuj² se pr§ci s dŊtmi a 

pŚisl²bil, ģe podpora obce bude i nad§le pokraļovat. 

K vġeobecn®mu dŊkov§n² se pŚipojil i pŚedseda spolku a 

podŊkoval za propagaci ļinnosti mysliveck®ho spolku 

Radom²ru Dolansk®mu a popŚ§l mu, aby i nad§le 

fotoapar§t slouģil. 

     Do diskuse se pŚihl§sil Ivo Zgarba, kterĨ sezn§mil 

pŚ²tomn® majitele zbrojn²ch prŢkazŢ o novele z§kona o 

zbran²ch. Do zmŊny z§kona je Ļesk§ republika nucena 

Evropskou ¼ni² a paradoxnŊ jde o zpŚ²snŊn² drģen² leg§lnŊ 

nabytĨch zbran², pŚestoģe trestn§ ļinnost se p§ch§ 

neleg§ln²mi. Novela se dotĨk§ i dlouhĨch zbran², tedy i 

myslivcŢ. KlidnŊ se tedy mŢģe st§t, ģe se c²lem sankc² 

Evropsk® ¼nie stanou nakonec m²sto teroristŢ myslivci. 

Doporuļil vġem majitelŢm zbran², aby si v pŚ²padŊ z§jmu 

vyhledali na internetu str§nky sdruģen² Lex, sdruģen² 
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na ochranu pr§v majitelŢ zbran² (str§nky gunlex.cz). 

Doporuļil majitelŢm zbrojn²ch prŢkazŢ sezn§mit se, a 

pŚ²padnŊ se pŚipojit k petici řeknŊte ne n§vrhu Evropsk® 

komise, kterou na str§nk§ch naleznou. 

     Dalġ²m pŚ²spŊvkem v diskusi byly informace Zuzany 

Mikulenļ§kov®, ohlednŊ dodrģov§n² dat oļkov§n² psŢ 

proti vzteklinŊ, postupŢ pŚi pokous§n² osoby, sezn§men² 

s podm²nkami odļervov§n² zvŊŚe pro pŚ²ġt² rok, 

problematika s ļernou zvŊŚ², propl§cen² odstŚelu ġkodn®. 

     V z§vŊru vĨroļn² ļlensk® schŢze jeġtŊ podŊkoval 

Pavel Hloch dvorn² kuchaŚce myslivcŢ JiŚinŊ 

Machalcov® za trpŊlivost, protoģe myslivcŢm zajistil 

pŚedseda Josef Mikulenļ§k na slavnostn² tabuli nad²van® 

kŚepelky, a nad²v§n² takov®ho poļtu kŚepelek bylo 

opravdu nelehkĨm ¼kolem. T²m byla ofici§ln² ļ§st 

vĨroļn² ļlensk® schŢze Mysliveck®ho sdruģen² Janov§ ï 

Đst² ukonļena. 

       text a foto: Radom²r DolanskĨ 

 

VALNĆ HROMADA SPORTOVCš 
Dne 28. 2. 2016 se seġli na valn® hromadŊ sportovci obce 

Janov§, aby zhodnotili svoji ļinnost za uplynulĨ rok a 

vytyļili si hlavn² body ļinnosti na rok letoġn². 

Valnou hromadu zah§jil pŚedseda TJ Tatran Janov§ 

Duġan Bazalka. PonŊvadģ se za obecn² ¼Śad ofici§lnŊ 

nikdo nedostavil, pŚiv²tal jako ļleny zastupitelstva obce 

Bronislava Soukupa a TaŠ§nu Hradovou. Za SDH Janov§ 

JiŚ²ho Ponļ²ka a pŚedsedu Mysliveck®ho spolku Janov§ ï 

Đst² Josefa Mikulenļ§ka. Po probŊhnuvġ²ch technickĨch 

z§leģitostech prŢbŊhu valn® hromady pŚedal Duġan 

Bazalka slovo TaŠ§nŊ Hradov®, aby pŚednesla zpr§vu o 

ļinnosti tŊlovĨchovn® jednoty a nov®ho vĨboru za rok 

2015. 

     V roce 2015 uplynulo 25 let od nov® registrace TJ 

Tatran Janov§, kter§ k 31. 12. 2015 evidovala 154 ļlenŢ 

(na konci pŚedeġl®ho roku to bylo 155 ļlenŢ). 

PŚipomnŊla, ģe spolek byl zaloģen jiģ v roce 1928, takģe 

dnes slav² 88 let sv® existence. Jiģ doba existence 

tŊlovĨchovn® jednoty je sama o sobŊ ¼ctyhodn§.  

     Ļlenskou z§kladnu tvoŚ² 115 muģŢ a 39 ģen. Z toho je 

26 v kategorii seniorŢ, coģ je 15 muģŢ a 11 ģen. Tuto 

z§kladnu zastupoval sedmiļlennĨ vĨkonnĨ vĨbor, kterĨ 

provedl v roce 2015 jednu person§ln² zmŊnu, kdy 

z osobn²ch dŢvodŢ odstoupil V§clav Mikuġek, kooptoval 

na jeho m²sto Bronislava Soukupa. C²li tŊlovĨchovn® 

jednoty je pŚedevġ²m organizovat sportovn² ļinnost 

 

 
 



 

pŚes pŢvodn² dohody si fotbalovĨ klub Vset²n vytvoŚil 

vlastn² B tĨm a t²m p§dem v Janov® ģ§kovskĨ fotbal 

skonļil, protoģe ļistŊ z janovsk® ml§deģe se tĨm postavit 

nepodaŚilo. 

     K ļinnosti A muģstva konstatoval Lubom²r Ļabla, ģe 

posledn²ch nŊkolik let nen² urļitŊ vesel§. Nebyl tren®r, 

nastaly probl®my s poļtem hr§ļŢ. ĠpatnĨ pŚ²stup, m§lo 

tr®ninku zavedlo janovskĨ fotbal na sestupovou pŚ²ļku. 

Vġe smŊŚovalo k ukonļen² fotbalov® ļinnosti v Janov®. 

Na posledn² chv²li se vġak tr®nov§n² ujali Bronislav 

Soukup a Petr Ļotek, poskl§dalo se muģstvo a zaļalo se 

tr®novat. ChybŊla vġak zimn² pŚ²prava, muģstvo nebylo 

sehran®, k§dr byl ¼zkĨ a t²m p§dem bodŢ bylo m§lo. 

V souļasn® chv²li zimn² pŚ²prava prob²h§, takģe 

pŚedpoklad vzestupu zde urļitĨ je. 

     Po kr§tk® zpr§vŊ o ļinnosti starĨch p§nŢ, kterou 

pŚednesl Bronislav Soukup, se ujala slova vedouc² 

janovskĨch turistŢ. Turist® v roce 2015 uspoŚ§dali celkem 

27 akc². Zdaleka ne vġechny znamenaly polyk§n² 

kilometrŢ. Byly zde n§vġtŊvy pamŊtihodnost² Valaġska, 

mnohdy tŊch skrytĨch, kter® nev®vod² str§nk§m 

turistickĨch prŢvodcŢ, ale o to jsou vz§cnŊjġ². Pak to byly 

n§vġtŊvy osob, kter® Valaġsko proslavily svou specifickou 

ļinnost², ale taky z§jezdy po pamŊtihodnostech ļeskĨch 

krajŢ. NechybŊly ani z§jezdy do zahraniļ². Ļinnost turistŢ 

v Janov® si dlouhodobŊ udrģuje vysokou kvalitu svĨch 

akc², a proto z²sk§v§ st§le v²ce pŚ²znivcŢ dokonce i z Śad 

ml§deģe. 

Zdenka ChudŊjov§ na z§vŊr sv®ho vystoupen² podŊkovala 

za spolupr§ci obecn²mu ¼Śadu, vġem ¼ļastn²kŢm akc², 

kteŚ² p²ġ² ļl§nky a pos²laj² fotografie z akc² do JanovskĨch 

listŢ, MiroslavŊ Kotrlov® za vyhlaġov§n² akc² turistŢ 
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v obci, napom§hat rozvoji veŚejn®ho ģivota a kultury 

v Janov®, udrģovat a obnovovat zaŚ²zen² v majetku TJ 

Tatran Janov§. 

     Jedn²m z hlavn²ch ¼kolŢ na rok 2015 bylo sestaven² 

vyrovnan®ho rozpoļtu. Tento ¼kol v roce, kdy sportovci 

nepoŚ§dali ani jednu z tradiļn²ch akc² jako je vodŊn² 

barana nebo k§cen² m§je, byl znaļnŊ sloģitĨ. D²ky 

¼spor§m a zvĨġen®mu z§jmu o pron§jmy are§lu se 

nakonec podaŚilo dostat rozpoļet do m²rn®ho plusu. D²ky 

hled§n² sponzorŢ a pomoci Śady sportovcŢ se podaŚilo 

v loŔsk®m roce vymŊnit z§branu na jedn® stranŊ hŚiġtŊ a 

za vstŚ²cn® pomoci podnikatelŢ z Janov®, p§nŢ 

Solansk®ho, Surovļ²ka a Holce byly v are§lu kompletnŊ 

vymŊnŊn® laviļky, kter® byly jiģ v havarijn²m stavu. 

Z ļasovĨch a finanļn²ch dŢvodŢ se nepodaŚilo splnit 

natŚen² stŚechy nad taneļn²m kolem. 

     Dalġ²m bodem byla spolupr§ce s obecn²m ¼Śadem, 

z§kladn² a mateŚskou ġkolou a ostatn²mi sloģkami v obci 

na kulturnŊ sportovn²m pl§nu. Spolupr§ce podle sdŊlen² 

TaŠ§ny Hradov® prob²hala na standardn² ¼rovni, 

podŊkovala obecn²mu ¼Śadu za podporu zejm®na pŚi 

bezplatn®m pron§jmu tŊlocviļny. 

     Probl®my tŊlovĨchovn® jednotŊ pŚinesl odd²l kopan®. 

Z dŢvodu n²zk®ho poļtu hr§ļŢ byl zruġen ģ§kovskĨ odd²l, 

velkou starost maj² sportovci i o zachov§n² muģsk®ho 

fotbalu v obci. 

     Dalġ²mi akcemi byly letn² sportovn² hry spojen® 

s taneļn² z§bavou, Memori§l Anton²na Soukupa a zimn² 

janovsk® sportovn² hry. Pozitivn²m zjiġtŊn²m byla 

zvĨġen§ ¼ļast ļlenŢ na brig§d§ch v are§lu TJ. Z§vŊrem 

TaŠ§na Hradov§ podŊkovala vĨboru a vġem ļlenŢm, kteŚ² 

pom§hali tŊlovĨchovn® jednotŊ, sponzorŢm, obecn²mu 

¼Śadu a ostatn²m organizaļn²m sloģk§m za spolupr§ci. 

     Dalġ² dŢleģitou zpr§vou byla zpr§va o ļinnosti kopan®, 

kterou pŚednesl Lubom²r Ļabla. Ļinnost ģ§kovsk®ho 

fotbalu oznaļil asi za jedinou optimistickou zpr§vu ve 

fotbalov®m dŊn² v Janov® v roce 2015. Ģ§ci podle nŊj 

poctivŊ tr®novali i hr§li a vĨsledek byl opravdu znatelnĨ ï 

ļtvrt® m²sto v tabulce. Byl zde nejlepġ² stŚelec cel®ho 

okresn² soutŊģe Ġimon Karl²k, kterĨ dal 36 g·lŢ. Mezi 

dalġ² opory patŚil ĠtŊp§n Babovec, Dominik Kun²k, Jan 

H§ba, MatŊj a Tom§ġ Svobodovi a dalġ². Ukonļen² 

ļinnosti ml§deģnick® kopan® v Janov® vyhodnotil 

Lubom²r Ļabla jako nepŚ²zn²vĨ dopad pro rozvoj kopan® 

v obci. PodŊkoval rodiļŢm, bez jejichģ pomoci by ļinnost 

klubu asi nefungovala na takov® ¼rovni. Bohuģel, pŚes 

 



 

veŚejnĨm rozhlasem, Radom²ru Dolansk®mu za tvorbu 

plak§tŢ a propagaci ļinnosti turistŢ i za hranicemi obce. 

D§le podŊkovala Śediteli z§kladn² ġkoly za propŢjļen² 

prostor pro akce turistŢ, kronik§Śce JanŊ Ponļ²kov® a 

turistŢm, kteŚ² jsou st§le vŊrn² turistice. D²ky patŚily i 

manģelŢm KaġparovĨm, dvorn²m dopravcŢm turistŢ 

z Janov®, ale i majitelŢm kav§rny ZZJM za perfektn² 

sluģby. Na z§vŊr podŊkovala Zdenka ChudŊjov§ za 

spolupr§ci TJ Tatran Janov§ a popŚ§la mnoho ¼spŊchŢ. 

     Zpr§vu o ļinnosti rekreaļn²ch sportŢ pŚednesl Josef 

Ponļ²k. Mezi nejaktivnŊjġ² patŚ² turist®. Dalġ² pravideln® 

akce poŚ§daj² volejbalist®, kteŚ² se jiģ nŊkolik let sch§z² 

v m²stn² tŊlocviļnŊ a v l®tŊ vyr§ģej² hr§t pl§ģovĨ volejbal 

na HovŊz². Dģejmsovci uspoŚ§dali za podpory TJ dva 

volejbalov® turnaje. Prvn² se konal v kvŊtnu pod n§zvem 

V§noļn² turnaj. Jeho souļ§st² byl v§noļn² stromeļek, 

snŊhul§ci a v§noļnŊ prostŚenĨ stŢl. DruhĨ turnaj probŊhl 

v listopadu za rekordn² ¼ļasti sedmi druģstev. 

     Dalġ² skupinou rekreaļn²ch sportovcŢ v Janov® jsou 

badmintonist®. Z¼ļastŔuj² se Śady turnajŢ, kde dosahuj² 

stŚ²davĨch ¼spŊchŢ. 

     N§sleduj²c²m bodem byla diskuse, kde se jako prvn² 

pŚihl§sil Radom²r DolanskĨ. PŚipomnŊl pŚ²tomnĨm, ģe 

v minul®m roce pŚi fotografov§n² fotbalov®ho z§pasu 

zastal funkci tyļky a m²ļem doġlo k poġkozen² 

fotoapar§tu s pŚ²sluġenstv²m. PŚestoģe situace TJ nebyla 

rŢģov§, pŚedseda Duġan Bazalka vyvinul snahu o n§pravu 

a tu dovedl do zd§rn®ho konce. Za tuto snahu redaktor 

JanovskĨch listŢ pŚedsedovi podŊkoval na otevŚen® 

sc®nŊ. 

Jm®nem Mysliveck®ho spolku Janov§ ï Đst² podŊkoval 

Josef Mikulenļ§k za pozv§n² na akci, coģ povaģuje za 

dŢkaz, ģe spolupr§ce pokraļuje na dobr® ¼rovni s t²m, ģe 

jak myslivci, tak sportovci se snaģ² mimo svoji z§jmovou 

str§nku oģivovat dŊn² v obci. PopŚ§l TJ, aby se j² podaŚilo 

naj²t lidi, pro kter® je sport ģivotn² l§skou, protoģe i to je 

pŚedpoklad ¼spŊchu. Za SDH pronesl zdravici 

sportovcŢm JiŚ² Ponļ²k. 

Do diskuse pŚispŊl i Jaroslav Tomanec. PŚednesl 

pŚ²tomnĨm moģnost z§jezdu na Zakarpatskou Rus, kde 

byli obļan® Janov® jiģ nŊkolikr§t. T²mto byla ofici§ln² 

ļ§st valn® hromady sportovcŢ ukonļena. 

        text a foto: Radom²r DolanskĨ 
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VĉTĆNĉ OBĻĆNKš 2016 
V letoġn²m roce obec Janov§ ofici§lnŊ pŚiv²tala do Śad 

obļanŢ tŚin§ct malĨch obļ§nkŢ. V posledn²ch letech tak 

m§ poļet obyvatel pŚ²znivou zvyġuj²c² se bilanci, kterou 

maj² z jedn® strany na svŊdom² pr§vŊ i novŊ narozen² 

Janovj§nci. 

     Obec na dodrģov§n² tradice v²t§n² obļ§nkŢ 

dlouhodobŊ db§ a je takt®ģ i ze strany rodiļŢ povaģov§na 

za slavnostn² a radostnou pŚ²leģitost vyj§dŚit svŢj 

patriotismus k m²stu, kde bydl², ģij² a vychov§vaj² 

potomky. 

     Slavnostn² akt zah§jila pŚiv²t§n²m maminek, tat²nkŢ, 

babiļek, dŊdeļkŢ a dalġ²ch pŚ²tomnĨch Miroslava 

Kotrlov§. Velmi hezkou atmosf®ru zpestŚily svĨm 

vystoupen²m dŊti z janovsk® ġkoly svĨm rozpustile 

veselĨm vystoupen²m. 

Velmi hezkĨm proslovem pŚ²tomn® obļ§nky a jejich 

rodiļe pŚiv²tal starosta obce Karel Eli§ġ. Pot® 



 

 n§sledoval z§pis rodiļŢ do pamŊtn² knihy, pŚed§n² darŢ 

pro maliļk® a gratulace pro nov® obļ§nky: Eliġku 

Kov§ļkovou, Luk§ġe Musila, Evu StolaŚ²kovou, Tinu 

Hromadovou, Kristinu Jasm²nu Kol§Śovou, OndŚeje 

Ġtrb²ka, Eliġku Malou, Patrika Kov§Śe, Barboru 

Halkovou, Sofii Halkovou, Eliġku Tomancovou, Sofii 

Hoġkovou, Teodora Papġ²ka. 

          text: Radom²r DolanskĨ, foto: Jitka Kol§Śov§ 

 

SOUTŉĢ O NEJKRĆSNŉJĠĉ VĆNOĻNĉ 

VħZDOBU 
Advent a zimn² obdob² vyb²z² k vĨzdob§m obydl² i zahrad 

rŢznĨmi prvky, svŊtĨlky a ozdobami. DŊkujeme vġem, 

kteŚ² si d§vaj² z§leģet na zkr§ġlov§n² svĨch z§kout² a t²m 

zvelebuj² i naġi obec.  

     Z§stupci VĨboru pro kulturu a sport v lednu obch§zeli 

Janovou a ze vġech viditelnĨch vĨzdob vybrali 9 

nejorigin§lnŊjġ²ch ¼ļastn²kŢ, kter® zapojili do soutŊģe. Ze 

vġeho nejv²c se ļlenŢm vĨboru l²bila vĨzdoba pan² Evy 

Mikuġov® v HoŚansku, kter§ sv§ okna celoroļnŊ zdob² 

kr§snĨmi pap²rovĨmi vystŚihov§nkami. Dalġ²mi 

n§paditĨmi vystŚihov§nkami n§s zaujaly pan² Eva 

Martincov§ a Veronika Fialov§.  

     Mezi nejvĨraznŊjġ² vĨzdoby patŚila vĨzdoba pan² JiŚiny 

Machalcov®, kter§ mŊla svŊtĨlky, truhl²ky a drobnĨmi 

ozdobami vyzdobenou celou zahradu i dŢm. KovaŚ²kovi, 

Posp²ġilovi, Kopeļt² ml. a Hatlapatkovi n§s pŚekvapili 

vkusnou v§noļn² vĨzdobou svĨch dveŚ², oken a 

pŚedzahr§dek. NejvĨraznŊjġ²m solit®rem pak byl sv²t²c² 

dŚevŊnĨ kostel²ļek u Zdenky Rasochov®, kterĨ ji vyrobil 

jej² manģel. 

     DŊkujeme vġem ¼ļastn²kŢm za ochotu zapojit se do 

soutŊģe a za to se mohou tŊġit na drobnou odmŊnu. 

    VĨbor pro kulturu a sport 

 

VELMI ĐSPŉĠN£ SETKĆNĉ SENIORš 

V JANOV£ 
Setk§n² se seniory prob²hala v Janov® jiģ v letech d§vno 

minulĨch, takģe maj² dlouhou tradici. Sv®ho ļasu mŊly 

svŢj spolek i janovsk® seniorky. Tyto akce se vġak 

vytratily z ģivota obce nŊkdy na pŚelomu tis²cilet². Proto 

mohlo bĨt setk§n² seniorŢ, poŚ§dan® vĨborem pro kulturu 

a sport spoleļnŊ s obc², opravdu nazv§no prvn²m setk§n²m. 

Prvn²m v novodob® historii.  

     V ļase nachlazen² a chŚipkovĨch epidemi² oļek§vali 

poŚadatel® s obavami skrovnou ¼ļast. Ovġem ļtvrt§ 

hodina odpoledn² 12. ¼nora 2016 urļitŊ vyrazila dech i 

tŊm nejvŊtġ²m optimistŢm. M²sta v s§le kav§rny byla 

takŚka stoprocentnŊ zaplnŊna. Dostavilo se na pades§t 

seniorŢ. 

     Vġechny pŚ²tomn® za obec kr§tce pŚiv²tal starosta Karel 

Eli§ġ. Pot® si od nŊj pŚevzal slovo Richard Machalec, ļlen 

vĨboru, kterĨ vyj§dŚil pŚ§n² poŚadatelŢ snad nejkratġ²m a 

nejvĨstiģnŊjġ²m sdŊlen²m: ĂDouf§m, ģe se z§bava tak 

rozjede, ģe se budete bavit aģ do pozdn²ch noļn²ch hodin.ñ 

OdmŊnou mu byl srdeļnĨ sm²ch a vġem poŚadatelŢm 

potlesk. 

     Pozdravit sv® babiļky a dŊdeļky pŚiġly i dŊti z m²stn² 

ġkoly. Do s§lu se nahrnuly kytary, fl®tny, roġŠ§ci i 

stydl²ni, aby vġem pŚedvedli, co se nauļili 

v dovednostech, kter® nejv²ce ovlivŔuj² cit srdce a mysl 
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ļlov²ļkŢ. Dovednosti, kter® velkĨm d²lem mŢģou 

ovlivnit, jak se rostouc² d²tŊ bude bŊhem let chovat nejen 

k tŊm nejstarġ²m. V dobŊ, kdy by mohl bĨt ģ§k t®mŊŚ 

dekorov§n st§tn²m vyznamen§n²m za to, ģe pustil babiļku 

v autobusu sednout, je kaģd§ takov§to akce vyv§ģena 

zlatem. A janovġt² ġkol§ci se kr§snĨch hudebn²ch i 

Ś²kankovĨch vystoupen² nauļili celou Śadu. Potlesk a 

sm²ch z¼ļastnŊnĨch se velmi ļasto ozĨval nad Janovou 

pŚi t®mŊŚ hodinov®m vystoupen². Uļitelky Eva 

Podeġvov§ a Ludmila Spitzerov§ odvedly s dŊtmi kus 

dobr® pr§ce. 

     Za vġechny pŚ²tomn® seniory dŊtem, uļitelk§m i 

poŚadatelŢm podŊkoval Pavel Hromada a popŚ§l vġem, 

aby se tato kr§sn§ vystoupen² ġkol§kŢ z janovsk® ġkoly 

nestala minulost². Ozval se opravdu bouŚlivĨ potlesk, 

vypov²daj²c² vġe o pŚ§n² vŊtġiny pŚ²tomnĨch obļanŢ. 

     A to by nebylo, aby si senioŚi nemohli na setk§n² 

zazp²vat p§r svĨch obl²benĨch lidovek. PodpoŚit je v t®to 

snaze pŚiġel m²stn² harmonik§Ś Jan KozlovskĨ, kterĨ 

naģhavil svŢj stroj, a z§bava se rozjela na pln® obr§tky. 

Asi netrvala do pozdn²ch noļn²ch hodin, ale jedno je jist® 

ï znovuzrozen§ akce byla opravdu vele¼spŊġn§ a lze jen 

doufat, ģe nezŢstane u posledn²ho setk§n². 

        text a foto: Radom²r DolanskĨ 

 

LHOSTEJNOST NŉKTERħCH 

PEJSKAřš V JANOV£ PřETRVĆVĆ 
Lid® psy miluj² v²ce neģ ļistotu sv®ho okol². To, co by 

doma povaģovali za nemysliteln®, je pro nŊ na 

frekventovan®m chodn²ku asi norm§ln². 

     V Janov® mŢģeme vidŊt Śadu pejskaŚŢ, kteŚ² si plnŊ 

uvŊdomuj², ģe starost o ļtyŚnoh®ho ļlena rodiny 

neznamen§ jen mazlen² a krmen². StejnŊ jako u batolete. 

Ale podle Śady hrom§dek to mnohĨm st§le nedoch§z², ģe 

vesnice uģ des²tky let nen² vyhn§lkov s nŊkolika 

staven²mi a praġnĨmi cestami, po kterĨch se proch§zej² 

hejna hus nebo se tudy ģenou kr§vy a ovce na pastvu ļi 

jezd² koŔsk® povozy jeden za druhĨm, takģe i mnohem 

vŊtġ² hrom§dky pŢsob² jako pŚirozenĨ doplnŊk m²stn²ho 

koloritu. Dokonce i doby, kdy se slepice potulovaly po 

kuchyni a sem tam nŊjakĨ ten kuŚinec na podlaze byl 

souļ§st² vesnick®ho ģivota, jsou nen§vratnŊ pryļ. 

     PŚekvapiv® vġak je, ģe bezohlednost neuk§znŊnĨch 

pejskaŚŢ je, dalo by se Ś²ci, aģ drzost², protoģe jejich stopy 

nal®z§me na nejfrekventovanŊjġ²ch m²stech obce, jako 

napŚ²klad na mostŊ pŚes Beļvu a chodn²ku aģ k hlavn² 

cestŊ. Represe v obci ģ§dn§ neexistuje, takģe opravdu 

z§leģ² jen na inteligenci a mor§ln² a etick® odpovŊdnosti 

majitelŢ psŢ. 

     Protoģe po vsi pob²haj² docela ļasto volnŊ a 

nekontrolovatelnŊ ps² jedinci i cel® tlupy, mŢģe j²t o 

¼myslnou sabot§ģ nebo vzpouru tŊchto jedincŢ proti 

lidsk® spoleļnosti. V tom pŚ²padŊ vġak maj² tito sabot®Śi 

abnorm§lnŊ vyvinutĨ smysl, kde lidem uġkodit nejv²ce. A 

i kdyģ obec vyhl§ġku o volnŊ se pohybuj²c²ch psech m§, 

vzhledem k sloģitosti odchytu a n§sledn®ho vym§h§n² 

pokuty, se jej²ho uplatŔov§n² v bl²zk® budoucnosti urļitŊ 

nedoļk§me. Takģe nakonec je to jen v lidech. 

       text: Radom²r DolanskĨ 

 

MAĠKARY, SOUTŉĢE, PAPUĻKY, 

TANEC A KRĆSA 
Po roce nastal opŊt velkĨ den, kdy Sdruģen² janovskĨch 

rodiļŢ poŚ§d§ z§zraky pro dŊti i dospŊl®. Brzy odpoledne 

dŊtskĨ maġkarn² karneval a veļer papuļovĨ maġkarn² b§l. 

DŊtskĨ karneval 

     Ļtrn§ctou hodinou odpoledn² byl odstartov§n dalġ² 

roļn²k dnes jiģ tradiļn²ho a velmi obl²ben®ho karnevalu 

v Janov®, kde se sj²ģdŊj² dŊti s rodiļi z ġirok®ho okol². 

PonŊvadģ ve vġech okoln²ch poh§dkovĨch zem²ch je na 

vŊdom² d§no, ģe se na b§l pŚij²ģdŊj² pŚedstavit sliļn® 

princezny, v²ly, elfky, ļarodŊjky, indi§nky nebo pir§tky, 

dostav² se z§stupy obdivovatelŢ ve zbroji ryt²Śsk®, 

supermani, vodn²ci, ģelv² ninjov®, pir§ti, dr§ļkov®, up²Śi a 

policist®, aby soutŊģili o pozornost sliļnĨch poh§dkovĨch 

bytost². 

 

JANOVSK£ LISTY          strana 15 


